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Úvod 
Mimoriadna  služba  Williama  Branhama  bola  odpoveďou

Svätého  Ducha  na  proroctvá  Písma  v  Malachiášovi  4:5,6,  Lukášovi
17:30 a Zjavení 10:7. Táto celosvetová služba bola vrcholom mnohých
biblických proroctiev a pokračovaním práce Božej skrze Jeho Ducha v
tomto konečnom čase. Písmo hovorí, že táto služba pripraví ľudí pre
Druhý Príchod Ježiša Krista. Našou modlitbou je, aby Boh toto Slovo
urobil  životom  v  Tvojom  srdci,  keď  budeš  s  modlitbou  čítať  toto
posolstvo.

Preklad  anglického  originálu  je  urobený  len  s  takými
nevyhnutnými  zásahmi  do  textu,  ktoré  vyžaduje  preklad  hovoreného
slova do tlače, so snahou zachovať ráz prostého spôsobu vyjadrovania.

Hoci  bolo  pre  presnosť  prekladu  vynaložené  všetko  úsilie,
napriek  tomu  je  za  najvernejšiu  formu  záznamu  považovaný  audio
záznam v anglickom jazyku.

Viac ako 1100 kázní je dostupných v mnohých jazykoch.
Táto  kázeň  sa  smie  kopírovať  a  rozširovať,  pokiaľ  je  text

predstavený neskrátene, bezo zmien, a pokiaľ je distribuovaný zdarma.

Viac informácií nájdete na stránke:

www.vecerne-svetlo.sk
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Snažiť sa robiť Bohu službu bez toho,
že by to bola Jeho vôľa

(TRYING TO DO GOD A SERVICE WITHOUT BEING THE WILL OF GOD)

Toto posolstvo kázal brat William M. Branham v  nedeľu ráno  18.7.1965 v Jeffersonville, IN

1 Zostaňme teraz  chvíľu  stáť,  kým  sa  pomodlíme.  Skloňme svoje
hlavy.

Pane, sme šťastní dnes ráno, že sme znovu v dome Božom, na
ďalšom zhromaždení. A modlíme sa, Bože, aby si  nás napravil  dnes
ráno zo všetkých našich chýb. Ukáž nám cesty, ktoré si určil, aby sme
po  ních  chodiť.  A  daj  nám  tvoju  milosť  a  lásku  aby  sme  mohli
nasledovaťtie cesty a inštrukcie s celým svojím srdcom, aby sme mohli
byť nájdení, ten deň, v Kristovi, bezúhonní, lebo veríme, Pane, že On
sa zanedlho zjavi.
2 Vidíme všetky znamenia, o ktorých povedal, že sa stanú tesne
pred Jeho príchodom, a teraz sa vyplnili. A s radosťou očakávame na
ten moment. Ako voľakedy Abrahám očakával na zasľúbeného syna a
keď  videl  tie  posledné znaky Božie,  ako prišiel  dole na zem, potom
vedel, že to už nebude dlho, kým ten syn príde. A my teraz vidíme, že
sa to znovu opakuje. Ježiš nám povedal, že “Keď  sa tieto veci budú
diať,”  aby  sme zodvihli  naše  hlavy,  že naše  vykúpenie  sa  priblížilo,
“zmätenosť  času,  tieseň  medzi  národami,  zemetrasenia  na  rôznych
miestach, hučanie mora, ľudské srdcia zlyhávajú od strachu.”
3 Uvedomujeme si, že sme v tej hodine, keď národy nevedia čo
robiť. Ďalšia vojna nadchádza, tak to vyzerá. Čo za strašná vec by to
bola! Zem sa trhá, vedci hovoria, že niečo strašné je na blízku. Vidíme,
že Biblia o tom hovorí. Potom, Pane, pomôž nám dnes aby sme stáli v
tomto dome naprávania a prijali rozkazy od nášho Boha, aby sme išli
dopredu v tejto temnej hodine, aby sme svietili Svetlom, lebo to môže
byť naša posledná príležitosť robiť to. Lebo prosíme o to v Ježišovom
mene a pre Neho. Amen. Sadnite si.
4 Skutočne toto pokladám za veľké privilégium, že som tu dnes
ráno  v  modlitebni.  Prepáčte,  že  nemáme  pre  vás  dosť  miesta  na
sedenie. A je to tu preplnené a stojíte všade vonku.

Vy,  ktorí  ste  vonku,  počujete  ma cez  rádio.  Zabudol  som ...
/Niekto hovorí, „55-57"/ 55-57. Vy, ktorí ste vonku na parkovištiach a na
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uliciach  môžete  toto  počúvať  cez  rádio,  medzi  55  a  57  na  stupnici
vášho rádia.
5 Snažili sme sa ... lepšie povedané, keď som sem išiel, usiloval
som o to, aby som mal okolo desať dňové zhromaždenia a hovoril na
tému siedmich posledných čiaš. Lebo, medzi tými čašami sú tie trúby. A
hovoril som vám v ... keď som išiel kázať o tých siedmich trúbach, že
ich prinesiem s tými čašami a pliagami.  A myslel  som, že by to  bol
dobrý čas. Práve som sa vrátil z Afriky a deti nemali prázdniny.

Môj malý chlapec, Jozef, mal tak trochu ... potreboval sa poučiť
niekoľko týždňov čítanie. Zložil to, v poriadku, ale nedosiahol potrebný
priemer. Tak bol v Tucsone, kým som bol v Afrike, a pokračoval v čítaní
a spravil to, strávil nejaký deň v škole.

A potom sme išli sem. A myslel som si, že kým deti budú mať
prázdniny, že by som tu mal malé zhromaždenie s ľuďmi a kázal na
tieto témy. Ale keď sme sem prišli, zistili sme, že nemôžeme prenajať to
školské auditórium.
6 A vedel som, že modlitebňa nie je dostatočná, aby sme usadili
ľudí, aby sa cítili pohodlne, tak ako by sa mali, keď budú ... keď budem
kázať  toto posolstvo,  a  tak  sme to  museli  zariadiť  inak.  A namiesto
desiatich večerov, ako sme plánovali, že to budeme mať, no, urobil som
len dve zhromaždenia v nedeľu; Túto nedeľu, ďalšiu nedeľu a tú ďalšiu
nedeľu, po dve zhromaždenia. A neoznamovali sme to.

A potom, ak niekto, kto nejako počul, že zhromaždenia začnú
28. v školskom auditóriu, ak Pán dá, dobre, ak máte nejakých priateľov
a urobili ste si rezerváciu v moteloch, ja by som to zrušil, viete, pretože
to nemôžeme dostať. Nemôžu vybaviť to školské auditórium.
7 A  teraz  chcem  hovoriť,  v  nedeľu  ráno  budeme  mať  len
evanielizačné zhromaždenia a v nedeľu večer chcem mať modlitby za
chorých. A veríme, že Boh sa stretne s vami, ktorí ste chorí. Neviem
ako sa Billy o vás postará;  myslím, že rozdá modlitebné karty alebo
akokoľvek, nejako bude riadiť zhromaždenie. Ale budeme robiť všetko
čo môžeme, aby sme sa pomodlili  za každého v týchto ďalších troch
týždňoch, v ktorých chceme mať zhromaždenia, ak bude vôľa Pánova.
8 A potom veľakrát máme osobné rozhovory, niekto chce proste
prísť za vami na chvíľu s niečím alebo  niečo také. A budeme ... Koľkí tu
chcete prísť na osobný rozhovor. Nech vidím vaše ruky. Ó“ Kto nechce?
Tak potom sme ...
9 To bude trochu ťažko, tak napíšte svoju žiadosť  a pošlite ich,
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dajte ich Billimu a ja si ich odtiaľ vezmem. A teraz, myslím, že oznámi
kedy bude rozdávať modlitebné karty.
10 Koľkí z našich bratov kazateľov sú tu dnes ráno? Nemali sme
možnosť, nemyslím ... Poznáte niektorého z nich? Koľko kazateľov je tu
dnes ráno, zodvihli by ste ruky?  Alebo povstante. Nech vidíme koľko
kazateľov  je  na  zhromaždení  dnes  ráno.  Dobre,  v  poriadku!  Vďaka
Pánovi za týchto mužov. Prajem si, aby sme mali čas poznať každého z
nich, ale som si istý, že ich vidíte. A my ... Boh ich pozná v ich službe, a
modlíme sa, aby ich Boh bohato žehnal. A určite mnohí z nich zavreli
svoje zhromaždenia, aby tu mohli  byť.  Brat  Junior Jackson a hádam
brat Don Ruddell,  do ich zborov ide toto vysielanie.  A potom tiež  do
New Yorku a na iné miesta po celom národe, toto ide skrze súkromný
telefón do každého zboru dnes ráno.
11 Som rád, že tu vidím sedieť brata Richarda Blaira. Práve som
čítal list o veľkej veci, ktorú Boh vykonal tam medzi tými ľuďmi. Jedného
dňa, ak som to dobre porozumel ... Ak to zle poviem, brat Blair; Ak sa
pomýlim, oprav ma. On pracoval, pomáhal niekomu zapojiť elektrinu v
karavane alebo v niečom takom, myslím, že tak to bolo. Čítal som ten
list.  A niečo prehodili  a nejako to pustilo prúd do vody, kde bol malý
chlapec, jeden ...  komu patril  ten trailer,  jeho malý  chlapec,  ešte len
chlapec,  a  to  ho  zabilo.  Spuchol  mu  žalúdok.  Vieme,  keď  je  niekto
zasiahnutý elektrinou a zomrie to je to, čo sa deje. Očká mu stuhli a
zuby sa mu zaťali.
12 To veľmi vystrašilo tých bratov. Brat Blair povedal, že myslel, že
ma niekde zoženie, aby som sa za to pomodlil, ale spomenul si, že je
povedané, “Kdekoľvek sa dvaja alebo traja zídete v mojom mene, tam
som  ja  vo  vašom  strede.“  A ten  otec  si  odrel  prsty,  keď  sa  snažil
chlapcovi otvoriť ústa. Kľakli si a začali sa modliť nad tým chlapcom, a
on znovu ožil.
13 Je to pravda, brat Blair? Jeden z našich verných bratov tu. Ó,
ten chlapec je tu. Vďaka Pánovi. To je dobre. Boli by sme radi keby si
vstal,  chlapče.  Ďakujeme  za  toto  drahému  Pánovi.  To  je  otec  toho
chlapca? Ty si jeho otec? To je dobre. A tu je brat Richard Blair. Náš
Boh  je  schopný  urobiť  všetko.  Tak  veru.  On  to  zasľúbil.  Žijeme  v
Božskej  Prítomnosti  toho  veľkého,  slávneho,  Nebeského  Otca.  A
všetko, čo ... je možné, ak len tomu môžeme veriť.
14 Vidíte čo to robí, ako sa vyplatilo tomu veriť za ten ľudský život?
Zachránilo to jeho chlapca. Boh tu mal svojich verných sluhov, ktorí ...
Brata Blaira a ich, aby sa pomodlili za toho chlapca, keď bol v takom
stave. Áno, keď sa čokoľvek deje, pamätajte, vy ste deti živého Boha.
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“Kdekoľvek sa dvaja alebo viacerí zhromaždia v mojom mene,
Ja som tam.” A znovu je napísané. “On je prítomnou pomocou v čase
potreby.” A ak bola kedy aká potreba, to bol ten chlapec, ktorý tam ležal,
mŕtvy,  na  zemi,  od  zásahu  elektrikou,  ktorá  prešla  cez  neho.  Tak
ďakujeme Bohu dnes ráno, z celého srdca, za tieto veci, ktoré pre nás
urobil.
15 Nech  Boh  tiež  požehná  týchto  verných  mužov.  V  čase
naliehavej potreby, to je čas hľadieť na Boha. A hľadieť na Neho a byť s
Ním v priateľstve skôr, ako nastane taká potreba. To vieme. Ak máme
priazeň  u  Boha,  môžeme  Ho  prosiť  o  čokoľvek,  ako  by  ste  prosili
ktoréhokoľvek  priateľa  a  On  je  tou  prítomnou  pomocou  v  čase
problému. 
16 Práve včera som stretol na ulici sestru brata Johna Martina. Bol
som ... Niekto ma zastvail na ulici a niekto prechádzal okolo a zakíval
mi. Keď prichádzate domov, viete, všade vidíte ľudí, zastavujete sa a
podávate si ruky a tak ďalej. A táto dáma, pamätám sa pred nedávnom
ma volali, keď niekto do nej narazil zo zadu autom a popraskala jej celá
chrbtica.  Mala  byť  ochrnutá  do  konca  života.  A dnes  ráno  je  tu  na
zhromaždení  a  teší  sa  z  prítomnosti  Božej.  Práve  som  sa  s  ňou
rozprával v tej miestnosti. Chcem sa za ňu znovu pomodliť. A bola ... Je
tu niekde. Hádam sa nemohla dostať naspäť dovnútra.

Ale, tu je, ozaj, sedí rovno tu pri nás. To je dobre. Postavila by si
sa  na  chvíľu,  sestra,  aby  ľudia  mohli  ...  Tu  je  pani,  o  ktorej  doktor
povedal,  pred pár  dňami,  že nikdy nebude chodiť,  mala  popráskanú
chrbticu a všetko možné z toho nárazu. A tu stojí, zdravá.

Viete, Biblia povedala. „A oni nemohli  nič  proti  tomu povedať,
pretože ten muž tam stál v ich strede.“ Je to tak. Tu je malý chlapec
prinesený naspäť z mŕtvych a tu je žena s popráskanou chrbticou, stojí
tu  medzi  nami.  To  sa  práve  stalo,  tak  On je  ten  istý  včera,  dnes  i
naveky. Nech je požehnané meno Pánove! Aký šťastní máme byť, že
žijeme  teraz  v  Jeho  Prítomnosti  a  vieme,  že  On  je  touto  práve
prítomnou pomocou v čase potreby.

Som rád, že vidím brata Vayleho, brata Martina, toľkých dnes
ráno. Nech vás Pán bohate žehná, bratia. No to je ... 
17 Viem,  nie  je  tu  príliš  chladno,  keď  sme tu  tak  natlačení,  ale
predsa, keď som predvčerom odchádzal z Tucsonu bolo okolo 41 alebo
42 stupňov. A okolo polnoci bolo 30, a tak toto sa mi zdá celkom dobre.
A hovorili že v Parker bolo 60, v piatok pred naším odchodom. A môžete
si predstaviť, ako je to horúco. Samozrejme, to je na púšti.
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18 A teraz, tieto ďalšie tri nedele. Dnes, pätnásteho, myslím, je to
dobre  alebo  šestnásteho;  Pätnásteho,  či  nie?  Osemnásteho  a
dvadsiateho  ôsmeho  a  prvého  augusta  (dobre  to  hovorím?)
Dvadsiateho-piateho  ...  Osemnásteho,  dvadsiateho-piateho  a  prvého
budú zhromaždenia tu v modlitebni. Viete, príliš veľa je vonku, pretože
vidíte, nemôžeme ich popratať do vnútra, čo je tu teraz, vo vnútri, viete
a je to horšie. Prídite ak môžete.
19 A potom som tu,  aby  som zhromaždil  členov  dozornej  rady.
Začínam  byť  tak  trochu  otrávený  zo  všetkého  tohoto  odmietania
ohľadne miesta na zhromaždenia, keď sa cítim byť vedený do toho. Tak
myslím, že sa opýtam, či by sme si nemohli zaobstarať stan a rozložiť
ho, a zostať proste tam, viete. Postavili by sme ho tu na hrišti, alebo na
nejakej farme a prenášali by sme ho z miesta na miesto, tak ako nás
Pán bude viesť. A cítim, že to je to, čo On bude robiť. Viete, ohľadne
toho je videnie. A myslím, možno dôvod, že toto sa deje ... No, viete
veľakrát sme si mysleli, že to je strašné, pretože sa dejú určité veci, ale
viete, to môže byť Boh, ktorý vás vedie do tohoto. Keď to povedal, On
to vykoná.
20 Pred niekoľkými dňami, asi mesiac pred tým, ako som išiel do
Afriky, mnohí z vás možno máte tú pásku, vy ktorí počúvate pásky, na
tému “Voľba Nevesty”, kázal som to v Kalifornii. Posledných niekoľko
minút na tej páske, vôbec si nepamätám, že som tam bol. Ale Duch
Pánov prišiel takým spôsobom. Odsudzoval som ich za to, ako žijú a čo
robia a potom, keď evanjelium bolo kázané a vyhlásené tak mocne pred
nimi  a  zrazu  Duch Svätý  prehovoril  a  riekol,  “Kafarnaum,”  viete,  “ty
mesto, ktoré sa nazývaš menom anjelov,” to je Los Angeles, “ktoré si sa
vyvíšilo do neba, ale budeš zvrhnuté do pekla.” Vidíte? A potom keď
bolo zakončené zhromaždenie, bol som vonku a brat Mosley a Billy boli
so mnou. A povedali  ...  Išli  naspäť  a pozreli  sa a všade na podlahe
ležalo plno ľudí, kazateľov a plakali.
21 A zobral som Písmo. Povedal som si, “O tom je niečo v Biblii.”

A bol  to  Ježiš,  ktorý  karhal  Kafarnaum,  všetky  tie  pobrežné
mestá,  ktoré  navštívil.  Povedal,  “Kafarnaum,  ktoré  si  sa  vyvíšilo  do
neba, budeš zvrhnuté do pekla.” Povedal, “Lebo keby sa v Sodome a
Gomore stali tie skutky, ktoré sa stali v tebe, stáli by do dnešného dňa.”
A v tom čase Sodoma a Gomora boli na dne mora.

A hneď  potom,  možno po nejakých sto rokoch potom ako to
Ježiš  prorokoval,  Kafarnaum,  jediné pobrežné mesto,  ktoré navštívil,
zemetrasenie ho potopilo do mora. A viete to bola priama odpoveď pre
Kaliforniu, pre Los Angeles.
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22 A potom v Tucsone na druhý deň, hneď keď som sa vrátil, bolo
tam veľké  zemetrasenie.  A vedci  to  v  televízii  rozoberali.  Bolo  to  v
novinách. Že zem sa jedného dňa oddelí od Aleutských ostrovov, či od
Aliašky, okolo Aleutských ostrovov, okolo dvesto míľ do mora, naspäť
do San Diega, okolo Los Angeles a ku San Diegu. A je to uvolnené
niekoľko cóľov. Domy sa zvalili. Zariadili Motely.

A opýtali sa tých vedcov na tom grémiu. “No, môže to jedného
dňa spadnúť?”
23 Povedali, “Či  môže? To spadne!” A použili  vedecké názvy ako
láva ... To čo spôsobí tieto zemetrasenia po celej tej dĺžke, okolo San
Diega a tam ďalej. To je to duté miesto. A teraz sa to všetko začína
lámať, prepadáva sa ako piesok, a teraz je to len kôra. A je to uvolnené
niekoľko  cóľov.  Mohli  zobrať  radar  a  také  zariadenia  a  sledovať  tú
trhlinu a poznačiť to. Videl som kde to bolo.

A to sa odtiahlo ešte o niekoľko cóľov, možno o dva či tri cóle
toho dňa, znovu, presne vtedy, keď bolo dané to proroctvo.

A tí,  ktorí  sa  pýtali  tých  vedcov  povedali,  “No,  možno  sa  to
nestane v našom čase.”
24 On povedal, “To sa môže stať za päť minút alebo za päť rokov
ale to spadne.”
25 Pani Simpsonová. Myslím, že nie je tu dnes s nami. Alebo je,
vidím tu sedieť brata Freda ale neviem kde je Pani Simpsonová. Ona
išla a doniesla proroctvo, ktoré som povedal asi  v 1935 alebo niekedy v
tom čase a povedal som, “Príde čas,” je to niekde zapísané v knihe, “že
more si nájde cestu a presiakne na púšť.”

Pozrite  čo sa stane.  Ak tie  tisíce štvorcových míľ  spadnú do
zemskej lávy, a zošmyknú sa tam, v jednej chvíli zomrie milióny ľudí. A
to spôsobí takú prívalovú vlnu! Pamätajte, rovno až do jazera Salton, to
je  sto  alebo  dvesto  stôp  nižšie  ako  hladina  mora.  Tá  voda  príde
pravdepodobne takmer po Tucson, s tou prívalovou vlnou, ktorá prejde
cez to. „A more si preroní cestu na púšť.“

Národy sa rozlamujú, Izrael sa budí, 

znaky, ktoré predpovedali naši proroci; 

Dni pohanov sú zrátané strachom zaťažené; 

Vráťte sa rozptýlení do svojho vlastného.
26 Sme v čase konca. No, nech vás Pán bohate žehná. Začal som
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s týmto a zabudol som na čas. No aj tak rýchlo zmizneme, veľmi rýchlo,
do Večnosti.
27 A teraz v ev. Marka, siedma kapitola a siedmy verš, aby som
priniesol text ku tejto téme, ktorý sme práve čítali v Prvej Knihe Kroník
13. Aby sme ku tomuto podali text, chcem čítať Marek 7/7.

Lež nadarmo ma uctievajú, učiac učenia, ktoré sú nariadeniami ľudí.
28 No, ja neviem nič  okrem Posolstva,  ktoré mi dal  Pán a to je
všetko o čom môžem hovoriť.  A teraz,  budem hovoriť  dnes ráno na
tému, čo myslím, že bude dobré. A dnes večer chcem hovoriť na tému,
“Jedlo na daný čas.” Ak Pán dá: Duchovný pokrm na daný čas, a ako
ho získať. No, teraz ráno: Snažiť sa robiť Bohu službu, bez toho, aby to
bola vôľa Božia.
29 Boh je suverénny. A vidíme tu čo Dávid urobil, v Písme, ktoré
sme čítali v 1. Knihe Kroník v 13. kapitole. A on bol ... Jeho úmysli boli
dobré.  Ale  Boh  nás  nehodnotí  na  základe  dobrých  úmyslov.  Je  len
jeden spôsob ako slúžiť Bohu, to je tak, že činíme Jeho vôľu a Jeho
prikázanie. A Boh, pretože je suverénny, nie je nikto, kto by mu povedal
čo má robiť  alebo ako to  má robiť.  On to robí  a pozná ten správny
spôsob, ako to urobiť. A to mi dáva dobrý pocit.  A to má nám všetkým
dať dobrý pocit, a som si istý, že dáva. Lebo, niekto by mal za to, že to
ide takto a niekto, že takto a iný zase inak.
30 Ale znovu jedna veľká vec o Bohu, On nás teraz nenechal, aby
sme nevedeli, čo je pravda a ako to urobiť. Nebol by spravodlivý, keby
nás trestal za niečo čo robíme, čo sme nevedeli,  ako to treba robiťa
potom by nás nechal potknúť sa na niečom. On nie je taký Boh. On je
Boh,  ktorý  hovorí  Slovo a očakáva,  že jeho deti  budú tomu veriť.  A
preto, On vie čo je najlepšie a kedy to urobiť a ako to urobiť. My máme
na to svoje názory, ale On vie.
31 A potom, keď On pripravil nejaký systém, na to čo ide urobiť a
nepovedal nám, čo sa stane a ako sa to stane, potom my, keď sa na
tom potkýname, budeme ospravedlnení v našich zakopnutiach; Alebo v
snahe niečo robiť, každý bude ospravedlnený. Ale je len jeden spôsob a
to je Jeho Slovo.
32 A ďalšia vec, Dávid tu, vidíme, že v srdci chcel urobiť niečo, čo
bolo dobré. On nemal zlý motýv ani zlý cieľ.  Ale, ten dom, či  vlastne
truhla Pánova, bola preč od ľudí a on chcel priniesť truhlu Božiu naspäť
na jej miesto, aby sa ľudia mohli poradiť Boha ohľadne toho, čo chceli.
33 Namiesto toho, aby to len tak nechali ...  Čo keby brat Blair a
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otec tohoto malého chlapca povedali, “No, to je príliš zlé, dieťa utrpelo,
zabilo ho to. Hádam, no proste sa to stalo.” Ale oni išli rýchle ku Bohu.
34 Čo keby tá pani a jej manžel, kazateľ evanjelia, pred niekoľkými
dňami,  keď  tá  pani  mala  popráskanú chrbticu,  že len sa postaviť  ...
Doktor povedal, “Bude ochrnutá celý život.” Čo keby jej manžel a ona
boli povedali, “No, drahá, musíme sa s tým uspokojiť”? Ale rýchlo s tým
niečo urobili;  Išli  ku  Bohu.  Na koľko vecí  z  Biblie  by  sme sa mohli
odvolať, ako tí ľudia, keď sa dostali do problému, išli ku Bohu!
35 No, potom v tých dňoch, oni mali  len jedno miesto stretnutia,
kde mohli stretnúť Boha, a to bolo pri truhle, pod krvou. To je doteraz
jediné miesto stretnutia, pod Krvou. Trón milosti bol pokropený, aby dal
milosť tomu ctiteľovi alebo tomu kto prosí, keď prichádza, aby poprosil
Boha o niečo. A Boh mal zvláštne pravidlo, spôsob ako musíte ísť, tiež,
pri tom, a neprijme nič iné. On neuzná žiadne iné opatrenie; Len tak,
ako to On určil. 
36 Nedávno som kázal posolstvo, mnohí z vás viete o tom, že je
len  jedno  pripravené  miesto,  kde  Boh  stretáva  veriaceho,  miesto,  o
ktorom povedal, “Položím tam svoje meno.” Ak môžeme nájsť tú cirkev,
do ktorej On položil svoje meno, potom máme to miesto. On povedal,
“Nebudem vás žehnať vo všetkých vaších bránach; Len v bránach, do
ktorých položím moje meno. Položím ho na jedno miesto a vy sa tam
musíte so mnou stretnúť; A to je jediné miesto, kde sa s vami stretnem.”
A zistili sme, cez to, kde On položil svoje meno, a to je to jediné miesto,
kde sa stretáva s veriacim. A jeho meno bolo Ježiš Kristus. Božie meno
je Ježiš Kristus.
37 Ježiš  povedal,  “Prichádzam v mene svojho  otca.”  Každý  syn
prichádza v mene svojho otca. A On prišiel v mene svojho Otca.

“A nie je iného mena pod nebom daného medzi ľuďmi,” či  sú
nazvaní Metodisti, Baptisti, Presbyteriáni, cirkev Kristova, akokoľvek sa
to môže nazývať. Je len jedno miesto na stretnutie, kde Boh stretáva
človeka a to je vtedy, keď je v Ježišovi Kristovi, jediné miesto. A všetky
tieto staré veci tu pod Starým Zákonom to znázorňovali.  Chcem, aby
ste to jasne rozumeli. No, to je lekcia nedeľnej školy. Mám tu zapísané
nejaké  miesta  Písma  a  poznámky.  Myslím,  že  toto  vám  pomôže
rozumieť ako sa všetky tie staré veci stali pre nás príkladom.
38 No, nachádzame, že Boh mal spôsob ako robiť dané veci. Ale
Dávid,  ktorého  Boh  žehnal  a  stal  sa  kráľom,  on  si  myslel,  že
akýmkoľvek  spôsobom urobí  niečo  pre  Boha.  A nepristúpil  ku  tomu
správnym spôsobom.
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39 Všímame  si,  že  Boh  zjavuje  Svoje  Slovo  vo  svojej  vlastnej
predurčenej  sezóne. No,  ako by Martin Luther  mohol  vedieť  niečo o
Posolstve na dnes? Ako by to mohli vedieť Presbyteriáni? Ako by mohol
Martin ... či Katolícka cirkev poznať posolstvo Martina Luthera? Akoby
Wesley  mohol  poznať  Lutherove  posolstvo?  Akoby  Wesley  mohol
poznať  posolstvo Letničných? Alebo ako by mohli  letničí  poznať  toto
pososlstvo? Vidíte? On ho zjavuje vo svojich sezónach, pretože to je
semeno. A ako ono rastie a dozrieva, On sa zjavuje.
40 Ako teplo slnka, aby otvorilo, keď je to semeno slabé a mladé,
privádza  ho  zo  zeme;  Potom mu dáva  listy  v  ďalšom stupni  slnka.
Horúce  slnko  by  ho  zabilo,  keď  to  dozrievajúce  semeno  ...  v  čase
dozrievania.  Tak  On reguluje  slnko a  reguluje  prírodu,  aby  vyhovela
jeho Slovu.

On reguluje cirkev, tú predurčenú, Nevestu, aby zvládli sezónu,
v ktorej žijú.
41 Dokonca sama príroda nám dnes hovorí,  keď  vidíme ako sa
národy rozlamujú, zem sa topí, nápis je na stene. Vidíme cirkev a tie
situácie, ktoré sú v nej.

Vidíme  Nevestu  a  stav,  v  ktorom je.  A vieme,  z  prírody,  že
Cirkev sa pripravuje odísť.  Čo za slávny čas! To je čas,  ktorý  všetci
proroci túžili vidieť, túto hodinu.
42 No, On zjavuje svoje Slovo len v danej sezóne. Martin Luther
čítal  tú  istú  Bibliu,  ktorú my. Wesley čítal  tú  istú  Bibliu,  ktorú Martin
Luther. Letniční čítali tú istú Bibliu, ktorú my čítame. Ježiš čítal tú istú
Bibliu, ktorú čítali Farizejovia, ale oni mali ... Snažili sa držať to zrno v
predošlom stave, keď ono dozrievalo, nedokázali uvidieť svoju hodinu.

A teraz Dávid tu urobil to isté.
43 Boh zjavuje toto Slovo v danej sezóne a tomu, koho On vyberá
aby  mu  to  zjavil.  Boh  si  vyberá  komu  to  zjavi.  On  to  vybral  pred
založením  sveta.  Všetko  čo  robí,  dopredu  vedel  a  skryl  to  pred
človekom. Zjavuje im to, ako On chce. To je jeho vybraná sezóna. Jeho
vybraná osoba. A On nikdy nevybral nejakú stranu alebo sektu; To je
vybraná osoba, ako to On robí.
44 Kto to je, kto sa Ho opováži napraviť a povie, “No, Pane, urobil
si chybu, že si tohoto človeka postavil do služby. Tento človek neverí
tak ako my.” Kto povie Bohu, že to robí zle. To by musel byť niekto, kto
je trochu väčší priestupca ako ja, aby Mu to povedal. On vie čo robí. On
vie, koho vybrať a koho nie, čo robiť a kedy to robiť. Bez ohľadu na to,
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ako veľmi si  my myslíme, že určitá  osoba je kvalifikovaná do určitej
práci, Boh vie kto je kvalifikovaný do toho času a sezóny, alebo času a
vie presne kedy to má vykonať.
45 A skutočný, opravdový kresťan; Skutočný, pravý veriaci v Boha,
očakáva  na Pána  v  týchto  veciach.  Čakaj  na  svoju  službu.  Ak  cítiš
povolanie, buď si istý, že to je Boh. Buď si istý, že to je to pravé. Buď si
istý, že to čo hovoríš, je na daný čas. Biblia hovorí, “Tí, ktorí očakávajú
na Pána obnovia svoje sily, vznesú sa na krídlach ako orol. Budú bežať
a neunavia sa, pôjdu a nestratia odvahu.”
46 Všimnite  si  Dávida,  Izraelského  kráľa,  práve  pomazeného.
Samuel vylial na neho olej a bol vybraný od Boha, aby bol Izraelským
kráľom.  A Dávid  mal  toto  zjavenie,  priniesť  truhlu  Pánovu do mesta
Dávidovho.  No,  na  tom  nie  je  nič  zlé,  ale,  vidíte,  Dávid  pri  tom
postupoval zle.
47 No, To vyzerá tak, že ak takýto človek dostane zjavenie, veľký
muž, ako Boží vybraný kráľ, ten najväčší kráľ, ktorý kedy žil na zemi,
okrem Krista, myslím, že to bol Dávid, pretože Kristus je Syn Dávidov.
No.  Ten  najväčší  muž,  čerstvo  pomazaný,  prichádza  zo  samej
Prítomnosti Božej, má zjavenie urobiť niečo pre Boha a chce to urobiť
pre Boha; Ale to zjavenie bolo zlé. No, to je veľká vec. To bude hovoriť
o našej téme: Snažiť sa robiť Bohu službu a neby povolaný do toho.
48 Všimnite si, Dávid mal to zjavenie. A všimnite si, to nebol prorok
Natanael, ktorý  dostal to zjavenie.  To bol Dávid, kráľ,  ktorý  dostal to
zjavenie. S Natanaelom sa o tom ani neporadili. On sa vôbec neopýtal
Natanaela. Ale videli ste tu? V Prvej Kroník, on sa poradil s kapitánami
nad tisícimi a s kapitánami nad stoma. On sa neporadil s Natanaelom.
On sa poradil s ľuďmi a tiež sa poradil s kňazmi a s teológmi tam toho
dňa, s učenými v Písme a s teológmi. Dávid sa prv poradil, povedal, “Ak
je toto od Boha, poďme a prinesme truhlu zmluvy nášho Boha do mesta
a raďme sa s Bohom prv ako budeme niečo robiť.”
49 Ale povedal, vo dňoch Saula, “Oni sa prestali radiť Boha, skrze
truhlu, Urím Thumím. Oni to prestali.”

Dávid povedal, “Navráťme sa k Bohu, všetci! Navráťme sa do
tej správnej veci. Poďme a zoberme truhlu a prinesme ju sem, prinesme
Prítomnosť  Božiu,”  inými  slovami,  “do  mesta.   Majme  prebudenie.
Priveďme ľudí naspäť.” Ale on mal zjavenie, ktoré vyzeralo, že je dobré,
ale to nebola vôľa Božia.
50 Namiesto  toho,  aby  sa  opýtal  toho  zdroja,  ktorého  sa  mal,
poradil  sa  so  svojimi  kapitánmi,  pretože  sa  práve  stal  kráľom.  A
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nasledoval tú líniu myslenia, ktorú mali jeho hlavní  kapitáni a jeho veľkí
ľudia.
51 Potom išiel  do  nominálneho  zboru  a  opýtal  sa,  či  chcú  mať
prebudenie. Kňazi, učení v Písme, kapitáni nad tisícami, kapitáni nad
stomi a on sa poradil ich. “Je toto vôľa Božia?” A oni povedali, že je.
Ale, vidíte, on sa zábudol opýtať toho hlavného zdroja, cez ktorý Boh
stále konal. Vidíte? On to zabudol urobiť.
52 Jeho  zámer  bol  dobrý.  Jeho  motýv  bol  dobrý.  Jeho  cieľ  bol
dobrý, priniesť prebudenie do mesta, priviesť ľudí naspäť ku Bohu. Ale
vôbec sa neporadil tak, ako mu to Boh povedal. Vidíte?
53 Aj keď všetci ľudia súhlasili  a kňazi a ten kráľ bol v poriadku,
“Oni potrebovali truhlu naspäť do mesta. Potrebovali prítomnosť Božiu.
Potrebovali prebudenie.” Ale Boh nezasľúbil, že zjavi svoje Slovo v tom
čase ľuďom. On nezasľúbil,  že ho zjavi  kráľovi,  v tom čase. Boh sa
nemení ani trochu. On nezasľúbil, že to urobí.
54 Bez ohľadu akí  ste úprimní  a  aké dobré máte motívy,  a aké
dobré sú vaše ciele, a ako ľudia chcú tieto veci a vidia, že to potrebujú,
ide o vôľu Božiu, ktorá má byť zrealizovaná v týchto veciach. To je to,
čo chcem mocne zafixovať, lebo to chcem tak predstaviť, že to musíte
uvidieť,  ak Duch Boží  prebýva vo vás.  A preto sa tu s tým tak dlho
zaoberám. Nie aby som zaberal váš čas pri telefóne a pri tom pripojení,
ale chcem, aby ste to videli. Ak vám vyprší váš čas, potom si vezmite
pásku. 
55 Bez ohľadu na to, ako je to potrebné, ako veľmi každý súhlasí,
že je to potrebné, ako veľmi je to pravda, ešte je jedna vec, ktorú treba
zistiť. Či je to vôľa Božia? 

No,  Boh  nikdy  nezasľúbil,  že  zjaví  svoje  tajomstvá  svojim
kráľom, alebo že zjaví svoje tajomstvá svojmu ľudu.
56 Podobne ako v čase Micheáša, syna Jimlu. Keď opúšťame, nie
text, ale iný čas, aby sme to priniesli a ukázali vám, že je to pravda,
skutočnosť, aby ste to neprehliadli.
57 To sa stalo vo dňoch Micheáša ... On bol biedny človek a tiež
pochádzal z biednej rodiny. Ale Achab, Izraelský kráľ, ako národ, ktorý
je  pre  Boha,  on  zaviedol  školu  a  priviedol  vybraných,  pozbieraných
prorokov a mal ich v škole štyristo. A to boli veľkí ľudia. To neboli falošní
proroci. To boli hebrejskí proroci, praví muži. A oni sa radili Boha cez
týchto  mužov.  A  oni  prorokovali.  Ale  vidíte.  Keď  prišlo  skutočné
odhalenie, oni boli všetci pomimo Božieho slova a vôli.
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58 Lebo prišiel tam Jehošafat z Jeruzalema, navštíviť kráľa Achaba
a obliekli si svoje rúcha a posadili sa tam do brány a priviedli tam pred
ních tých prorokov. Prv Achab povedal, “Máme tu také miesto v Rámot
Gileád, ktoré v skutočnosti  patrí  nám.” No, to je TAK HOVORÍ PÁN.
Jozue to rozdelil pre ľudí a dal im to, ale Filištíni to zabrali.

A povedal, “Tu naše deti potrebujú chlieb a my nemáme dosť
zeme,  aby  sme vypestovali  chlieb.  A náš  nepriateľ,  Filištíni,  chovajú
svoje deti, pohanov, z tej zeme, ktorú Jehova Boh dal nám.“ To je veľmi
jasné. A povedal, “My tu, ľud Boží, sme tu so svojimi deťmi, v potrebe a
náš nepriateľ chová svoje deti na pôde, ktorú Boh, keď nás vyvolal z
Egyptu dal  nám.”  To by  podnietilo  teológa,  či  nie? On povedal,  “Či
pôjdeme tam a vezmeme si našu zem, ktorú nám Boh dal?”
59 Jehošafat  povedal,  “Áno,  pomôžem  ti.  Sme  bratia.  Ty  si  v
Judsku a ja som v Jeruzaleme.” Alebo naopak? Myslím ... Nie, dobre.
Myslím, že to ... Jehošafat.

Jednako,  Jehošafat  bol  dobrý  človek,  kráľ,  spravodlivý  muž,
ktorý  miloval  Pána.  Achab  bol  vlažný  veriaci.  Tak  ich  priviedli  a
Jehošafat  povedal,  “Počúvaj,  poraďme sa najprv  Pána.  Potrebujeme
vedieť čo s týmto.” Vidíte, keby Dávid bol urobil to, čo Jehošafat! On
povedak, “Máme toto robiť?”

A rýchlo, lebo bol Izraelita, Achab povedal, “Samozrejme. Mám
štyristo Hebrejov, takých ako my, Hebrejských prorokov z našej vlastnej
organizácie. Poradím sa ich. To sú proroci.” No, vidíte, presne ...
60 Poviete,  “Na  tom  sa  potkýnam,  brat  Branham.  Prorok?”
Samozrejme. Bol taký v čase Jeremiáša, ktorý povedal, že tam budú
len dva roky. Pán povedal Jeremiášovi  “sedemdesiat.”  Dal  si  na krk
jarmo a ten prorok ho zlámal, Chananiáš. Ale viete čo sa mu stalo. Ó,
áno. Musíte zostať pri Slove.

Tak títo proroci  prišli  a prorokovali,  povedali,  “Choď!  Pán je s
tebou.”
61 A jeden z nich, myslím, (zabudol som teraz ako sa volal) ten
hlavný,  myslí,  že  Sedekiáš,  povedal,  založil  si  dva  železné  rohy  a
povedal,  “Tak  hovorí  Pán.  Týmto,”  ten  človek  bol  úprimný,  “vytlačíš
svojho  nepriateľa rovno  naspäť  do  jeho  kraju  a  vezmeš  to  čo patrí
Bohu. Je ti to dané.” Neverím, že to bol pokrytec. Verím, že to bol dobrý
človek. Verím, že všetci tí proroci boli takí.
62 Poviete, „Proroci?“ Áno! Pamätajte, práve ten človek, ktorý dal
radu aby zabili Ježiša Krista, prorokoval, pretože to bol jeho úrad. On
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bol toho roku najvyšším kňazom. A pretože ním bol, mal ten úrad, a
zastával ten úrad, Duch Boží  prišiel na neho. To neznamená, že bol
spasený, ani nič také. A on prorokoval, Kajfáš, pretože to bol jeho úrad,
aby to robil.
63 A  títo  proroci,  tým,  že  boli  proroci,  mali  úrad  proroka,
prorokovali. A duch Boží prišiel na nich, ľudia s darmi Ducha.
64 Uvedomujem si,  že to čo hovorím sa týka deväťdesiat  deväť
percent  letničných.  Ale  človek  často,  človek,  Boh  sa  môže  s  nimi
zaoberať, dať im dary a ľudia budú tlačiť na ních. Ak nie sú dokonale
povolaní a poslaní od Boha, to spraví, že taký muž alebo žena povie
niečo, čo nie je Božia vôľa, pretože ľudia ich donútili, aby to robili.
65 Ako som musel tu na tom prichytiť nášho vlastného pastora. Bol
som tu v lesoch raz ráno,  okolo tretej  ráno,  povedal,  “Choď  povedz
bratovi Nevillemu!” Prišiel som ku tebe, či nie, brat Neville?
66 Každý, “Brat Neville, prorokuj nado mnou. Povedz mi toto alebo
tamto.” Vidíte, spravili ste, že hovoril veci, ktoré sa potom nevyplnili.

“Tí, ktorí očakávajú,” aby poznali, čo chce Pán robiť.
67 Tak títo ľudia sa dívali na to tým prirodzeným zmyslom, “To patrí
nám.” Ale vidíte, oni nenašli Slovo a vôľu Božiu.
68 Potom  tam  prišiel  Micheáš  a  on  mal  videnie.  On  to  najprv
preskúmal. Vidíte to? Povedal, “Počkaj. Daj mi tento večer. Nechaj ma
nech to zistím a možno zajtrá ti budem môcť povedať.” On nebol rýchly
hneď povedať, “Tak hovorí Pán,” aby sa zhodoval s tými inými prorokmi.
On povedal, “Poviem len to, čo mi povie Boh.”

A na druhý deň, vidíme, Boh mu povedal čo sa stane. A to bolo
úplne v protiklade s tým, čo hovorili tí ostatní. S celou školou to bolo v
protiklade. Dokonca jeden z nich vystúpil a dal mu zaucho. Ale, vidíte,
on čakal. Potom keď to urobil, porovnal svoje proroctvo, svoje videnie, s
napísaným Slovom a to bolo presne podľa Slova.
69 Keď  niektorí  hovoria,  že  “majú  zjavenie  krstiť  ľudí  vo  meno
Otca, Syna, Ducha Svätého,” to je nezhodné so Slovom. Nikto z tých
ostatných to tak nikdy nerobil. Keď hovoria, že, “Ó, my budeme stáť a
toto, to, či tamto,” a tak ďalej, to je nezhodné so Slovom. Keď hovoria,
že “neveria v semeno hada,” to je nezhodné so Slovom. Všetky tieto
ďalšie veci, čo je nezhodné so Slovom. To musí pasovať so Slovom a
byť v danom čase.
70 No, keby to len Dávid urobil.  Truhla mala prísť, ale nie v tom
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čase; Nebolo pre ňu miesto.
71 Všimnite  si  teraz  keď  tam  išli,  aby  zobrali  tú  truhlu,  všetci
hodnostári  povedali,  “To  je  to,  čo  treba  urobiť,  Dávid.  Sláva  Bohu!
Potrebujeme  prebudenie.”  To  boli  skutoční  dnešní  Letniční;  Baptisti,
Presbyteriáni. “Dávid, ty si náš kráľ! Ty ... Kapitán, taký a taký a major,
taký a taký, a generál taký a taký bude na tvojom zhromaždení. Prečo,
oni hovoria, že to je presne to, čo treba urobiť, Dávid. Celá krajina je s
tebou.”

Toto sa deje dnes. Ja nechcem krajinu. Chcem Boha, keď  aj
nikto ďalší nestojí so mnou.
72 Dávid  mal  všetkých  kapitánov.  Mal  spoluprácu  s  vojenskou
silou.  Mal  spoluprácu  so  všetkými  denomináciami,  so  všetkými
teológami, so všetkými, každý s ním súhlasil. Tak isto Achab a inný v
Písme; Ale nemal Boha; Pretože bol pomimo vôli Božej. Dúfam, že to
rozumieme.
73 Všimnite  si,  urobili  každú  nábožnú  vec,  ktorú  mohli.  Možno
urobili  reklamu  a  všetko,  “Veľké  prebudenie!  Truhla  bude  prinesená
naspäť. My budeme mať prebudenie. My urobíme toto.”
74 Všimnite si, on poslal spevákov. Poslal ľudí s harfami, s trúbami,
a urobili každú nábožnú vec, o ktorej vedeli ako to urobiť; A stále v tom
nebol Boh.

Vidíme, že niečo sa znovu opakuje, či nie?
75 Oni  zobrali  všetkých  spevákov.  Zobrali  hráčov  na  harfách,
trubačov; Ženy, mužov a ktokoľvek tam bol, kto spieval. Všetkých ich
tam zobrali a prešli cez každé náboženské hnutie.

Nechcem toto povedať, ale musím to povedať. Tak to robia tieto
denominácie  dnes,  Letniční  a  všetci,  prechádzajú  cez  každé
náboženské hnutie, pri čom spievajú a vykrikujú od radosti.
76 Všimnite si, Dávid vykrikoval z celej sily, kričal a vyskakoval a
prešiel cez každé náboženské hnutie, ktoré mohlo byť; A stále v tom
nebol Boh. A jeho motív a jeho cieľ a všetko bolo v poriadku; ale išiel s
tým po nesprávnej ceste. Vidíte? Vykonal všetky náboženské aktivity;
Vykrikoval,  spieval,  mal  neobyčajných  spevákov,  špeciálnych
pokrikovačov a všetko iné.  Tancovali  v duchu. Robili  všetko, čo bolo
nábožné.
77 To je niečo, ako naše veľké kampane v našom čase. Oni chcú
získať  svet  pre  Krista.  Neexistuje  niečo  také.  Veľké  celokrajové
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prebudenia, veľké veci sa dejú; Keby si len mohli uvedomiť, že ten deň
pominul. Ona je odsúdená. Ale oni stavajú, majú kampane, organizácie
a  všetko.  Ale  ten  výsledok  je  práve  taký,  ako  bol  v  čase  Dávida,
nefungovalo to.
78 Ideme  a  máme  prebudenie.  Náš  veľký,  niektorí  naši  veľkí
evanjelisti dnes, oni hovoria, že majú tridsať tisíc obrátených, za šesť
týždňov;  A za rok po tom, idú naspäť  a  nemôžu nájsťani  tridsiatich.
Niečo nie je v poriadku. Čo to je, to je presne to isté čo urobil Dávid.
Vysoko  postavení,  veľkí  ľudia,  veľkí  kazatelia,  väčšie  školy,  veľké
autority ale stále sa radia so starou denomináciou namiesto toho, aby
sa pozreli do tváre Božieho Slova a uvideli kedy sa sezóna posunula.
Nemôžete vypestovať určitú potravu jedine v určitej sezóne roku.
79 No,  pozrime  sa,  čo  sa  stalo.  Tiež  ich  ...  Ich  náboženské
pohnutie  a  všetko  čo robili  bolo  veľké,  ich  zámery  boli  úžasné,  ich
ťaženie bolo úžasné, ich spevy boli úžasné, ich tance boli úžasné, ich
vykrikovanie  bolo  úžasné,  ich  hudba  bola  úžasná  a  mali  truhlu.  Čo
pomôže truhla bez Boha? To je  len  drevená škatuľa, pár  kamených
dosiek.

To je ako prijímať večeru Pánovu, dať sa pokrstiť. Čo to pomôže
byť pokrstený, ak si prv neučinl pokánie? Čo to pomôže, prijímať večeru
Pánovu a stať sa pokritcom, ak nežiješ život a neveríš ostatné zo Slova
Božieho? Berieš len časť z neho a nie to ostatné, to ukazuje, že niekde
je niečo zle.
80 No, keď sa všetko toto deje, pozrime sa teraz, čo sa deje keď
ľudia nezvažujú na Boha a jeho vek a jeho čas, len na ľudské názory.
81 Veľa  ľudí  mi  povedalo,  “Prečo  neprídeš  sem  a  nemáš  tu
zhromaždenia? No, voláme ti. Podpíš toto, to alebo tamto.”

Počkajte! Vy to možno chcete ale čo o tom hovorí Boh? Veľa
ľudí  mi  povedalo  ...  Mal  som pozvanie.  Mal  som rozhovory,  osobné
rozhovory a také veci, čakali rok. Počkaj! Ako budem vedieť čo mám
povedať,  až  kým mi Boh nepovie, čo povedať? Vidíte, musím čakať!
Preto som povedal, “Zapíšte si to. Počkajte, nech viem čo On povie.”
Rozumiete? Čakajte! “Tí, ktorí očakávajú na Pána obnovujú svoju silu.”
Je to tak?
82 Všimnite  si,  oni  sa  poradili  len  s  kňazmi  tam  toho  dňa,  s
teológmi, s denomináciami. A všimnite si, tým, že to tak urobili, poradili
sa s kňazmi a poradili sa so shromaždením, poradili sa s ľuďmi, urobili
zle.
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83 Všimnite si,  archou bolo Slovo. Vieme,  že je to tak. Pretože,
archa je  Kristus  a Kristus  je  Slovo.  Rozumiete?  Archa,  alebo  Slovo
nebolo postavené na jeho prvú,  určenú, pôvodne určenú pozíciu.  Ó,
neprehliadnite toto, cirkev!

Všetko  bolo  dokonalé  a  všetko  vyzeralo  dobre,  akoby
prichádzalo veľké prebudenie; Ale pretože zanedbali poradiť sa o tom s
tou správnou osobou! Poradili sa s kňazmi, poradili sa s hodnostármi,
poradili sa s teológmi, poradili sa so spevákmi a dali všetko dokopy v
zhode, a veľká vojenská organizácia a tiež národné sily. Všetko bolo v
harmónii na veľké zhromaždenie ale zanedbali sa poradiť s Bohom. Tak
urobil tiež Achab, tak urobili tiež ostatní. Čo za chvíľa!
84 Neprehliadnite toto. Oni to nedosiahli, pretože sa neporadili. A
tým, že to takto urobili ... Dávajte pozor. Tým, že išli ku kňazom, že išli
ku teológom a ku vojenským silám a vôbec sa neporadili s ich Bohom
poslaným  poslom na  tú  hodinu,  s  Nátanom,  urobili  to  zle.  Odišli  a
zobrali archu a položili  ju na nový voz, alebo, “do novej denominácii,
ktorú rozpočali,” a neniesli ju Bohom daným určeným spôsobom. Ona
sa mala nosiť na pleciach Levitov. Ale, vidíte, keď začnete zle, budete
ďalej postupovať zle.
85 Ak  strela  má  byť  nasmerovaná  do  terača  a  vy  tu  miknete
hlavňou o jednu tisícinu, na začiatku, po sto metroch sa to odchýli  o
štyri alebo päť cólov. Začali ste zle.
86 Ó Bože pomôž nám rozpoznať tieto veci, ktoré zle začali, tieto
veľké  kampane  v  tejto  hodine,  oni  sú  tak  nazvané.  Neporadili  sa  s
Bohom o tom. Poradili sa s kňami a s nábožnými ľuďmi. Poradili sa s
organizáciami. “No, budete mať to a to? Veríme, keby sme mohli dostať
všetkých spolu!” Nedávajte všetkých dokopy. Vezmite len to, čo o tom
hovorí Slovo.
87 Potom nachádzame, že keď toto robia, čo robia? Oni stále chcú
ísť ďalej s tým istým starým náboženským programom, ktorý je pomimo
Slova  Božieho  a  vôli  Božej.  Tá  vec  zomrela,  pred  rokmi,  ich  staré
vyschnuté veci, pred rokmi.
88 To vyschlo  vo dňoch Pána Ježiša.  Oni  to  nevedeli.  Povedal,
“Keby ste poznali Mojžiša, poznali by ste mňa, lebo Mojžiš hovoril, že
Ja prídem.”

Povedali, “Naši otcovia jedli mannu na púšti.”
89 Povedal im, “Oni sú všetci mŕtvi!” “Slepí.” On ich tak nazval, tých
Farizejov, náboženských vodcov. “Ak neuveríte, že Ja som, zomriete vo
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svojich  hriechoch.”  Ale  oni  tomu  neuverili.  Tak  boli  zakorenení  vo
svojich zvykoch. Museli to mať po svojom.
90 Tak to urobil  Dávid.  On to urobil  po svojom, tak len povedal,
“Viete čo urobím? Ideme do toho.” On mal zjavenie.  “Ideme teraz do
toho,  urobíme  to  novým  spôsobom.  Dni  zázrakov  pominuli,  tak  si
urobíme  inú  organizáciu.  Postavíme  nový  voz,  ukážeme,  že  začala
nová vec.” Čo za falošné proroctvo!
91 Musíte ísť  naspäť  a robiť  to tak,  ako to Boh povedal.  Oni  to
kládli na ramená Levitov, a to je nad srdcom. Archa, Slovo nemá byť
položené na  novú  denomináciu,  na  teórie  nejakého človeka,  ale  do
srdca. Slovo Božie nie je na to, aby ním  manipulovali  denominácie;
Ono má byť  nesené na srdci človeka, do ktorého Boh môže prísť  a
zjaviť sa mu. A ako to zjavuje podľa Slova, to je Boh; Ak nie, nie je to
Boh. 

A  potom,  Slovo  na  danú  sezómu!  Skutočne,  Farizej  mohol
povedať, “Kto povedal, že my nemôžeme robiť toto alebo tamto? Mojžiš
nám dal tieto nariadenia.” 

“Ale Mojžiš tiež povedal ...”

Satan povedal, “Veď je napísané - On pošle svojich anjelov ...”
92 “Ale tiež je napísané,” povedal Ježiš.

Sezóna, čas! “Keby ste poznali Mojžiša! Jesto kto na vás žaluje,
Mojžiš. Keby ste poznali Mojžiša, poznali by ste mňa,” povedal, “lebo
Možiš  písal  o  mne.  -  Pán  váš  Boh  vzbudí  proroka  medzi  vami,
spomedzi  vašich  bratov;  Jeho budú počúvať.”  Keby  poznali  Mojžiša,
poznali by Jeho.
93 Končím, počúvajte, neprehliadnite teraz toto. Vidíte, zaprvé, keď
sa poradili s kňazmi, poradili sa s hodnostármi, poradili sa s vojskom,
poradili sa so zhromaždením, so susedstvom, aby sa dali dokopy na
toto  veľké  zhromaždenie,  ktoré  prichádzalo,  neurobili  to  správne.
Neporadili sa s Bohom. A preto, že to tak urobili, neišli naspäť a nevideli
aký to bol čas!
94 Ó, brat, počúvaj. V akom čase žijeme? Aký je toto vek? V akej
hodine žijeme? To nie je čas na tieto veci, o ktorých oni hovoria. To už
prešlo.  Teraz  je  na  blízku  súd.  Môžete  vidieť  ako  sa  prelamuje.
Pamätáte sa na tú skalu na tom vrchu?  Hodina súdu! Pamätáte si to
zjavenie, či  videnie Nevesty? Len ju držať v kroku. Nedovoliť jej, aby
vyšla z kroku. 
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Všimnite si, “Na pleciach kňazov!”
95 A Dávid a všetci kňazi, ktorí to mali naozaj vedieť lepšie ale čo
to bolo? Tí kňazi to mali lepšie vedieť. Učení v Písme, teológovia, oni to
mali lepšie vedieť, pretože Slovo hovorilo aby to nerobili.
96 A dnes keď chcú povedať, “Ó, Ježiš Kristus nie je ten istý včera
dnes a naveky. To je psychická telepatia. To je toto, to alebo tamto.” Oni
nevidia zasľúbené Slovo. “Ó, to bolo  voľakedy.”

Dávid povedal, “No dobre, počkajte - Na pleciach kňazov. - To
bolo vtedy keď Mojžiš vyšiel. Skutočne, my to dnes položíme na nový
voz. Mám na to zjavenie.”
97 Kňazi  povedali,  “Amen,  Dávid!”  Vidíte?  Ovplyvnení  svojou
novou ekumenickou radou,  že oni všetci  majú byť  spolu a robiť  toto
takto a takto, to spôsobilo, že tí kňazi sa potkýnajú. Neporadili sa s tou
správnou osobou. Neurobili to správne, preto sa dostali do problému.
Áno.
98 Obávam sa, v mnohých tých veciach dnes ... Keď nejaký veľký
učiteľ, jeden najväčší z Letničných, stál pred náboženskou skupinou raz
večer v Chicagu. Ja som mal mať to zhromaždenie s Obchodníkmi; Ale
myslel som, že budem vtedy v Afrike, ale vrátil som sa práve deň pred
tým, ako to začalo. A oni vybrali veľkého letničného duchovného a on
sa tam postavil a povedal im, že toto ekumenické hnutie je od Boha. A
povedal im, že všetci sa vracajú naspäť, dokonca aj Katolícka cirkev
príde naspäť do svojho originálneho stavu, všetci hovoria v jazykoch, čo
je dôkaz a tak ďalej. A nevedia, že to je diablova pasca!
99 A človek,  ktorého  som  nepoznal  ...  Niekedy  sadíte  semeno;
Neviete čo sa stane. Ale predseda Obchodníkov Plného Evanjelia, len
čo sa tento veľký rečník posadil, on povedal, “Nemám sklon ku tomu,
aby som hovoril niečo proti našim rečníkom, ale to nie je tak ako brat
Branham povedal,  že sa to stane. Ale on povedal,  že to dovedie do
znamenia šelmy.”

On povedal, “Ale brat Branham nevie o čom hovorí.”

Povedal, “Ale my veríme, že vie.” Vidíte?
100 A v  Chicagu  povedal,  “Koľkí  by  ste  chceli  aby  som prišiel  a
podal o tom moju verziu?” Začali volať a vykrikovať.

Vidíte,  sadíte  semená;  Neviete  čo  sa  bude  diať.  Len  ďalej
rozsievajte to Semeno. Keď príde tá hodina, niektorí z nich ...
101 Ako Tomáš,  on bol  asi posledný,  ktorý  videl Pána. Ale on Ho
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musel vidieť, aby Mu uveril. Vidíte? Keď uvidia, že to sa stalo. Ó, Tomáš
vošiel, ale trochu neskoršie.
102 No keď uvidia, že sa dejú tie veci, ktoré boli predpovedané a
povedané  TAK  HOVORÍ  PÁN,  potom povedia.  “Dajte  nám  z  vášho
Oleja.” Vidíte?
103 Ale všimnite si teraz, vplyv. Niekedy sa dajú dokopy veľkí ľudia.
Počujete  ich  ako  hovoria,  “Veľký  ten  a  ten  a  veľký  ten  a  ten,  náš
veľký ...” Nikdy to nerobte.

Nieto medzi nami žiadni veľkí ľudia. Je len Jeden, ktorý je veľký
a to je Boh. My sme bratia a sestry. Nestarám sa o to či si pastor zboru,
v ktorom je päť ľudí, to ťa nerobí malým; to ťa robí bratom, vidíte, ak si
verný Božiemu Slovu.  Nestarám sa čo, ako; nestávaš sa malým. Boh
nemá malé deti a veľké deti. On má proste deti. Oni sú všetky rovnaké.
104 Všimnite si, sám Boh prišiel zo Slávy, z palácov zo slonoviny,
aby sa stal jedným z nás. Tak kto je ten veľký? Zobral ... Neprišiel sem
dole, aby zobral na seba formu kňaza ale sluhu. Umyl tú hlinu, ktorú
stvoril, nohy svojim apoštolom a iným. Kto je potom veľký?
105 Ale títo ľudia boli ovplyvnení. Nerozumeli. Nie, mysleli si, že sa
stane niečo nové, že sa stane niečo, čo Boh nepovedal. Pustili sa do
toho zle. 

Vlastne všetko toto nadšenie, keď ... začalo tam vtedy, dávno
tomu, každá denominácia nusela mať božského uzdravovateľa; každá
denominácia musela mať toto alebo tamto. Každá denominácia musela
mať malého Dávida. Každá musela mať toto, to, či tamto. Vidíte čo sa
stalo? To urobilo to isté, čo to urobilo tu. To isté. Vplyv!
106 Slovo na tú sezónu, na čas v ktorom žili, bolo ignorované.
107 Všimnite  si,  “plecia  Levitov,”  to  bol  ten  originálny,  pripravený
Boží spôsob, ako sa to malo nosiť. “Noste archu na pleciach Levitov.”
Všetko pomimo toho bolo naopak. Čo On povedal, to aj myslel. Boh sa
nemôže meniť. Preto stojí na svojom Slove! Áno, mám miesto Písma,
prvá Kroník 15:15, ak si to chcete zapísať. Všimnite si.
108 No všimnite si,  keď  nasledujeme Boha. Chcem aby ste si  to
teraz nejako zapísali vo svojich mysliach. Zachovávať Božie prikázania,
robiť čokoľvek správne pre Boha, aby sme správne slúžili Bohu, pri tom
je päť musíš, ktoré musíme dodržať, aby sme slúžili Bohu správne.
109 Dávid robil Bohu službu. On robil všetko čo vedel, až na to, že
obišiel  Boha. Vidíte? On robil  niečo,  čo bolo správne,  niečo čo bolo



22                                            kázané 18.7.1965 v Jeffersonville, IN

dobré pre ľudí, niečo dobré pre cirkev.
110 Ale je päť musíš. Chcem aby ste si ich zapamätali. Nezáleží na
tom aký môže byť pri tom človek úprimný, keď robí Bohu službu, toto,
týchto päť tam musí byť.

Za prvé, na to musí byť Jeho čas.
111 Čo  keby  Mojžiš  prišiel  a  povedal,  “Poviem vám čo urobíme.
Postavíme archu a odplávame po Níle,  ako to urobil  Noe”? V noeho
čase to bolo v poriadku postaviť archu, ale nie v jeho.
112 Čo  ak  by  Ježiš  prišiel  a  povedal,  “Poviem vám čo urobíme.
Vyjdeme  len  na  tú  horu,  ako  to  urobil  Mojžiš  a  prinesieme  novú
deklaráciu zákonov?” Vidíte? Nie. On bol zákon. Vidíte? 
113 Musíte byť v Jeho čase. To musí byť v jeho sezóne. Rozumiete
to teraz? Musí to byť v jeho čase. To musí byť v jeho sezóne, v čase a v
sezóne.
114 A musí to byť podľa jeho Slova, ktoré bolo vypovedané. Musí.
Nestarám sa o to, ako dobre hovoríte, že toto má byť, alebo tamto má
byť alebo toto má byť. To musí byť podľa jeho Slova; podľa jeho času a
jeho sezóny.

A to musí byť  dané človekovi,  ktorého On vybral,  aby to cez
neho vykonal.
115 Nestarám  sa  o  to,  koľko  veľkých  osobností  tam  je.  Je  kráľ
Dávid, práve taký veľký, ako každý z nich. On bol kráľ nad národom.
Ale On mal spôsob, ako to urobiť a povedal im, ako to bude robiť. Ale
oni to nebrali do úvahy.
116 To musí byť  podľa Jeho Slova; podľa Jeho času, podľa Jeho
programu.
117 A to musí byť skrze tú osobu, ktorú On vybral, aby jej to dal a
aby to vykonala. Mojžiš sa snažil od toho utiecť, “Zober niekoho iného.”
Ale Boh vybral Mojžiša, aby to urobil.  Mnohí z nich; Pavol  sa snažil
odísť od toho; mnohí ďalší. Ale to musí byť cez toho, ktorého On vybral,
aby to urobil.

A to musí prísť prv ku jeho prorokom. Slovo Božie musí najprv
prísť ku jeho prorokom. Ámos 3:7, Pán Boh nebude robiť nič, kým to
prv nezjavi svojmu sluhovi prorokovi.” Z štvrté.
118 A ten prorok musí byť potvrdený Slovom Božím.
119 Tu je vašich päť musíš. To tak musí byť. Jeho čas, jeho sezóna,
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keď On povedal,  že to bude; a človek, ktorého On vybral;  a to musí
prísť  ku  prorokovi;  a  ten  prorok  musí  byť  potvrdeným  prorokom.
Nachádzame, mnohí z nich v Biblii, to prišlo ku prorokom a nebolo to
potvrdené. Naším prorokom je Ježiš Kristus.
120 Tak teraz si všimnite, vidíte, Boh im nezjavil túto vec cez jeho
pripravený spôsob, akým to robí. Oni prijali Dávidov spôsob. Oni prijali
spôsob kňazov. Prijali spôsob učených v Písme; teológov, ale nie Boží
spôsob. Natanael bol, on bol prorok na ten deň. Neskoršie im Natanael
povedal ako to majú urobiť. Ale, vidíte, oni to urobili bez toho, aby sa
poradili  s  Natanaelom.  Všetok ten  vplyv,  deje sa veľká vec!  A,  och,
myslím na tú pieseň. “Nech, zostáva ...”

Pomôž mi Pane, keď sú srdcia v ohni,

Nech pokorím svoju pýchu (ísť s tými ostatnými)

len volám tvoje meno,

Uč ma, aby som nespoliehal na tom, čo robia iní,

Len čakal v modlitbe na odpoveď od teba.

Vidíte,  tak  to  je.  Daj  mi  vidieť,  že to  sa stalo  tým správnym
spôsobom, potom sa tomu verí.
121 No, Boh im to zjavil  skrze Dávida, a skrze kazateľov, a skrze
ľudí a skrze kapitánov nad tisícmi a kapitánov nad stami, ale nie skrze
Nátana, ktorý mal TAK HOVORÍ PÁN. A Pán povedal, že On nerobí nič,
až kým to prv nezjavi prorokovi toho veku, čo robiť. Vidíte čo oni urobili?
Odišli rovno od Slova Božieho, išli a položili archu na nový voz. Vidíte?
Tak to išli robiť pomimo Božích prikázaní a Božej pripravenej cesty.

A to je to čo sa stalo dnes, priatelia. Preto máme toľko veľkých
kampaní a takých vecí, a žiadne výsledky. Viac nevery, viac hriechu,
viac ... Hovorím vám, tento národ zomrel; nie len tento národ, ale iné
národy. Tento národ, ako Anglicko v inom veku, je prostitútkou pre tie
ostatné národy.
122 Tam  v  Mozambiku,  štyristo  osemdesiat  míľ  od  civilizácie,  v
džungli, deti používajú Elvisa Prestleyho, mikajú hlavami a skackajú tak
hore dole, cez celú noc, s ... Alebo, takéto malé zariadenia potiahnu
tisíce míľ, rovno do Rhodézie, aby mohli počúvať Elvisa Prestleyho. A
pritom hovoria, “On je veľmi nábožný, on a Pat Boone, a ostatní.” Čo, to
sú Judášovia tejto hodiny, a nevedia o tom. To je tá zlá časť, oni veria,
že sú v poriadku.

Či nepovedal Ježiš tomuto Laodicejskému cirkevnému veku, “Si
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nahý, mizerný, biedny, slepý a nevieš o tom?” Nevedia o tom!
123 Letničné deti tam v Afrike a okolo, hovoria, “No, Elvis Prestley,
on spieva najkrajšie,  ako si  kedy počul.”  Nepochybujem ale čo robil
Dávid, tiež; Nieto pochýb ale čo urobili tí speváci,  to spôsobilo, že smrť
udrela do tábora. Vidíte kde sú, kde sme dnes, priatelia?
124 “Ramená Levitov” to bol originálny Boží spôsob na to. A oni ju
položili na nový voz. To nebude nikdy fungovať. Neporadili sa správne.
Vidíte? A tak sa dostali mimo, ohľadne toho, a postupovali pri tom zle.
125 A to isté sa stalo dnes. Keď človek, bez ohľadu, aký je úprimný,
keď sa snaží robiť Bohu službu pomimo Jeho ustanoveného spôsobu,
ktorý  to  zjavuje,  stále  to  zamieša.  Boh  to  uložil  svojím  spôsobom.
Človek, bez ohľadu, aký si úprimný,  snažíš sa to robiť pomimo toho,
spravíš v tom chaos.
126 Niečo ako bol Balám, v čase Baláma. Boh povedal Balámovi,
tomu prorokovi.  On bol prorok, prorok Balám. On bol prorok a Slovo
prišlo jasne ku nemu, povedal, “Nechoď tam, to je moja vôľa. To je moje
rozhodnutie.”

A Balám  sa  stretol  s  tými  vysoko  postavenými,  s  mužmi  v
armáde, s kazateľmi, vplyvnými ľuďmi a povedal, “No, poviem vám, kráľ
bude ...”

Vidíte,  porovnajte  to  s  Dávidom,  porovnajte  to  s  dneškom.
Zoberte všetko z toho príkladu a budete to vidieť. Vidíte to? Povedzte,
“Amen.” /Zhromaždenie hovorí, “Amen.”/ Vidíte, presne tak, ako je to
teraz.
127 Ale  tí  duchovní  povedali,  tí  kňazi  povedali,  učení  v  Písme
povedali, teológovia povedali, “Takto to treba urobiť.” Ale to nebolo to a
ukázalo sa, že to nebolo to.
128 A Boh  povedal  Balámovi  a  on  bol  prorok,  prv  mu  povedal,
“Nechoď tam.”
129 Ale vplyv týchto ostatných ľudí  spôsobil,  že to urobil  opačne,
než ako mu to povedal Boh a to sa stalo kliatbou namiesto prebudenia.
Ó, samozrejme, on tam išiel a učil tých ľudí, povedal, “Počkajte teraz!
Viete čo?”  Povedal,  “My sme Moábiti.  Pamätáte sa,  Lotova dcéra je
naša kráľovná.  My pochádzame z  nej.  My sme všetci  z  jednej  krvi.
Všetci sme ...  My všetci, denominácie, my sme rovnakí.” Nemiešajte sa
s tým. Stojte  preč  od toho.  Vidíte? Tak on povedal,  “My sme všetci
rovnakí.  Aha,  tvoji  ľudia  sú  takí,  ako  moji  ľudia.  Môžeme  uzatvárať
manželstvá jedni  s  druhými,  tak  môžeme mať  skutočnú ekumenickú
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radu. Vidíte? Všetci sa môžeme dať dokopy a vrátiť sa znovu naspäť do
originálu.” 

Boh preklial tú vec. Ten hriech nebol Izraelovi nikdy odpustený.
To zostalo s nimi do konca ich dní.  To nikdy nebolo odpustené.  Oni
zahynuli  s tým na púšti.  Je to tak. Pretože neprijali  Božiu pripravenú
cestu, ktorú potvrdil a ukázal, ako sa to má robiť.
130 Všimnite si, toto čo urobili spôsobilo, že Izrael zomrel smrťou na
púšti. A Ježiš povedal, “Oni všetci zahynuli a pomreli.” Sledujte, kto tam
stál s Mojžišom, Jozue a Káleb, v tom programe.
131 Všimnite si znovu, tu je Dávid, čo on urobil. A keď to urobil čo to
spôsobilo? To spôsobilo, že smrť zasiahla úprimného človeka.

No, hádam sme ešte stále zapojení a chcem aby ste toto počuli
po celej krajine.

Toto  čo Dávid  urobil,  bez  toho  aby  sa  poradil  s  Nátanom a
dostal na to Slovo od Pána, to spôsobilo, že smrť zasiahla úprimných
ľudí.  Tak  veru.  On vystrel  ruku,  a  pritom žil  v  prítomnosti  tej  archy;
vychádzala z jeho domu. A voli sa potkli a archa padala.
132 Oni  už  urobili  jednu  vec  zle,  dve  veci  zle.  Prv,  vôbec  sa
neporadili s Natanaelom. To ďalšie čo urobili, išli tam bez toho, aby si
zobrali  radu  z  Božieho  Slova.  A to  ...  Samuel  bol  Slovom  v  tých
dňoch ... A on si vôbec nezobral radu zo Slova Pánovho. Potom, čo
urobili, postupovali nezhodne s Božím Slovom.

A tu  tento  dobrý  človek,  ktorý  bol  správcom,  on  bol  biskup,
pomyslel si, “No, nechcem aby Boh tu v tomto neuspel,” tak položil ruku
na archu. A pritom nebol Levita a zomrel. Tri veci!
133 Zamyslite  sa  teraz  poriadne  a  sledujte,  čo  urobili  dnes
denominácie.  Vidíte,  oni  to  odmietli,  nazvali  to  “falošnou  náukou.”
Vidíte? Pozrite sa kde sú. Oni dostanú svoju ekumenickú radu, dobre.
Nazvali  to,  “mentálna  telepatia,”  keď  sám  Boh  potvrdzuje,  že  je  to
pravda a dokazuje, že je to pravda. “Ó, to je tam len banda hlupákov,
nevedia o čom hovoria.”

To je v poriadku, nevieme. Ale len hovoríme jeho Slová, a On
vie o čom hovorí. Vidíte? Ja to neviem vysvetliť, nikto to nevie, ale On
to potvrdzuje.
134 Všimnite  si,  mnohí  úprimní  veriaci  dnes,  ktorí  prichádzajú ku
Kristovi,  chcú prísť  z celého svojho srdca, sú duchovne zabití  takým
istým spôsobom. Mnohí úprimní ľudia idú do Katolíckej cirkvi a chcú sa
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stať kresťanmi, idú do Metodistickej, Bapristickej, do cirkvi Kristovej a
dokonca do Letničnej a chcú sa stať kresťanmi, kladú na to svoju ruku,
pridávajú sa ku nim.
135 A keď Dávid uvidel, že toto sa stalo, to ho zobudilo. Nezobuď sa
tam príliš neskoro, brat. On videl, že smrť udrela.

Ukáž mi tie výsledky. Čo toto, tak zvané prebudenie, získavanie
ľudí do cirkví, urobilo pre tento národ, pre telo veriacich? Nič, len nové
orgnizácie a denominácie, po celý čas, viac členov a tak ďalej. Či ten
národ je lepší? Povedali, že budú ...
136 “Amerika.  Bože  žehnaj  Ameriku.  To  je  národ,  kresťanská
krajina.”

Ona je milión míľ od toho, aby bola kresťanskou krajinou. Ja sa
ani za ňu nemodlím. Ako sa môžem za ňu modliť a ona nebude činiť
pokánie  a  pri  tom sa  pred  ňou  demonštrovali  veľké  moci  Božie;  a
zapiera, a zatvára dvere pred tým a odchádza preč? Porúčam ju Bohu.
A ona odchádza  ešte viac od toho. A teraz sa potopí. Len pozorujte čo
sa deje.
137 Mnoho úprimných ľudí ide a pripája sa do nejakej organizácie,
alebo skupiny alebo do nejakého kultu a tam duchovne zomierajú. Nič
im nemôžete povedať. Oni to do nich natĺkli, “Aha, títo biskupi povedali
toto. A tento povedal toto, tento povedal toto.” Ukážete im rovno tu v
Slove Božom, kde to je TAK HOVORÍ PÁN. “Ale náš pastor ...”

Nestarám sa o to čo hovorí tvoj pastor, nejde o to čo ja hovorím
alebo ktokoľvek iný.  Ak je to nezhodné s Božím potvrdeným Slovom,
hodinou, časom, Posolstvom a tak ďalej, zabudnite na to. Stojte preč od
toho. A ja sa musím postaviť pred každým jedným z vás v Súdny Deň a
vy to  viete.  A trochu to  hovorím,  vediac,  že som teraz starý  človek.
Budem ... To nie je to, že ja niečo viem, ale On vie. Ja len nasledujem
to, čo On povedal.
138 Pozrite  sa  dnes na tie  veľké kampane,  ktoré máme po celej
krajine. To dokázalo, že to bolo nadarmo. A či nepovedal Ježiš teraz tu;
Lukáš 7:7, “Nadarmo ma ctia”?  Nadarmo tam vyniesol Dávid tú truhlu.
Nadarmo trénoval Achab svojich prorokov. Nadarmo zobral Balám tie
peniaze. “Učiac učenia, ktoré sú nariadeniami ľudí.” To čo sa ráta, to sú
prikázania Božie, bez ohľadu na to ako ...
139 “Tí ľudia sú skutočne úprimní.” Počujete to tak často, “Oni sú
úprimní.” To nič neznamená. Svedkovia Jehovovi, Adventisti siedmeho
dňa a všetky tie kulty, idú tu na ulicu a robia veci, ktoré by nikto z nás
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nerobil.  Katolíci  stoja  na  rohu  a  žobrú  a  tak  ďalej,  činia  takto  tie
prikázania a vlastnia miliardy krát miliardy krát miliardy dolárov a stále o
ne  žobrú.  Úprimní,  bez  pochyby.  Cirkvi  idú  a  kážu  a  tak  ďalej  a
kazatelia stoja za kazateľňou a robia všetko čo len môžu, aby získali
nových členov do svojej cirkvi; ale to je nová truhla.

Je len jedna truhla, ktorú treba nasledovať a to je Slovo Božie.
Všetko čo je nezhodné s touto truhlou, nestojte pri tom! To je na novom
voze a nie na pleciach Božích. Skutočne. Nestojte pri niečom takom.
Nemajte s tým nič spoločné.
140 Naše  veľké  kampane,  miliardy  a  miliardy  urobili  vyznanie.  A
pochybujem či ich bude sto, zo všetkého toho. Vidíte, to nebolo to.

Pozrite sa potom čo zasľubuje Slovo.
141 Budete  si  myslieť,  že  to  sklamalo  a  vieme,  že  to  sklamalo.
Jeden z našich najväčších buditeľov v kraji dnes povedal, že to úplne
sklamalo. Cirkev vie,  že to sklamalo. Každý  vie,  že to sklamalo. No,
prečo to tak je? Prečo to sklamalo?

To  malo  dobrý  cieľ.  To  bolo  na  to,  aby  priviedli  ľudí  do
prítomnosti  Božej,  veľké kampane.  A milióny  ľudí  minuli  na  to  svoje
peniaze a vložili ich do veľkých kampaní. A všetky cirkvi išli spolu, veľé
auditóriá a veľké veci a diali sa veľké veci. Prečo to sklamalo? Preto,
lebo vôbec nepoznali hodinu v ktorej žiju.

Nie divu, že Ježiš  tam stál a v srdci plakal. Slzy mu tiekli  po
lícach a povedal, “Ó Jeruzalem, Jeruzalem, ako často som vás chcel
zhromaždiť,  ako  sliepka  svoje  kurence.  Ukameňovali  ste  každého
proroka, ktorého som ku vám poslal. Ale ste nechceli prísť. Ale teraz
prišla vaša hodina.”
142 Či nemôžete cítiť Ducha Svätého, ktorý z vás volá? “Ó, Spojené
Štáty a svet, ako často som vás chcel zhromaždiť, ale vy ste nechceli.
Teraz  prišla  vaša  hodina.  Váš  boh  rozkoši,  váš  boh  nečistoty,  váš
Sodomský a Gomorský boh prišiel medzi vás.” Dokonca naše malé deti
chodia ostrihané ako beatles s ofinou cez celú tvár a začínajú  robiť
malé zvrátenosti. Naše ženy odpadli. Prekročilo to hranice vykúpenia. Z
našich mužov sa stali slaboši, chodia v krátkych nohaviciach, správajú
sa ako dievčence a vlasy im visia na krk. Sme Sodomiti, čaká na nás
oheň a hnev Boží.
143 Viete ako to On zabije, ako to zničí? Tak ako to stále robil. Keď
prostitútka  urobila  niečo  zlé,  bola  ukameňovaná  na  smrť;  zobrali
kamene, aby zabili takú ženu, ktorá bola prostitútkou. Takto On zabije
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cirkev. Biblia hovorí,  že z neba príde krupobitie, kamene, ktoré budú
vážiť  päťdesiat  kilo  jeden a On ich ukameňuje.  Kto Ho zastaví?  Čo
povie veda, že to sa nemôže stať? On to urobí.

Tak isto, ako pripravil archu a odplavil Noeho do bezpečia, On
to znovu urobí pre svoju cirkev.

A  podľa  svojich  vlastných  zákonov  a  svojich  vlastných
spôsobov,  ukameňuje  tú  prortitútku,  ktorá  páchala  cudzoložstvo  s
kráľmi a kapitánmi nad stami a tisícimi. Ukameňuje ju na smrť, podľa
svojich vlastných zákonov, ktoré ustanovil.  Kto Mu povie, že nemôže
zoslať krupobitie?
144 Opýtajte sa niekoho, kto vie ako začínajú kvapky dažďa. Tvorí
sa kolobeh a prechádza to naspäť cez turbo; zbiera sa toho viac a viac
a viac, až to nadobudne určitú váhu a potom to padá.

On, Boh, ktorý ... zemská príťažlivosť Ho nedokázala  ani udržať
na  zemi  a  On sa  zodvihol  hore  do  neba.  Boh,  ktorý  stvoril  zenskú
príťažlivosť  môže  tiež  urobiť  dostatočne  veľké  turbo,  aby  namotal
kamene, ktoré budú vážiť päťdesiat kilo. On povedal, že to urobí a On
to urobí. Kto Mu povie, aby to nerobil? On to urobí, pretože povedal, že
to urobí.
145 Sme v posledných dňoch. Stojíme blízko súdu. Prečo? Oni sa
snažia jesť starú mannu, ktorá padala pred päťdesiatimi rokmi, letničná
cirkev. Cirkev svätosti sa snaží  jesť to, čo bolo pred viac ako dvesto
rokmi. Lutheráni  pred tristo rokmi alebo viac, mnohí to, čo bolo pred
stovkami rokov. Snažia sa jesť starú mannu. Ó, brat, to je skazené. To
je zhnité. To bude ... sú v tom ... Stále som hovoril, že sú v tom krútiace
sa chvosty, červíky. To vás zabije, keď to budete jesť.
146 Zistite si  či  sa Dávid, alebo či  sa niekto iný  z nich, poradil  s
Chlebom na tú hodinu. Či tí kňazi a proroci, a kazatelia, a teológovia, a
školy, a denominácie, či len prekonzultovali tú hodinu! Ale teraz im to už
nič nepomôže. To sa pohlo ďalej. To už nič nepomôže. Teraz je s ňou
koniec. Prekročila tú líniu pred piatimi rokmi, medzi pokáním, súdom a
milosťou.
147 Všimnite si,  čo je potom? Čo sa môže stať? Čo sa má stať?
Poraďme sa proroka, Biblii, kde nemôžeme pridať, ani odobrať z toho.
Ak to urobíme, Boh nás odstráni z Knihy Života.

Biblia povedala v Malachiášovi 4, čo sa stane dnes. Zjavenie
10,  ako  bude  otvorených  sedem  pečatí  a  budú  zjavené  všetky  tie
tajomstvá, ktoré boli skryté počas tých reformátorov! On povedal ako sa
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to  stane.  Je to  v  Biblii,  TAK HOVORÍ PÁN.  Boh to úplne,  dokonale
dokázal; potvrdil, že je to pravda, skrze znamenia, zázraky na nebi, na
oblakoch, a všetkým ďalším za tridsať tri rokov.

Myslíte si, že budú na to počúvať? Nie. Oni sú mŕtvi.  Položili
svoju  ruku  do  niečoho,  a  to  zabilo  celú  tú  vec.  Nie,  to  nebude,  to
nebude, nikdy viac.
148 Keď  sa  toto  stalo,  vtedy  to  Dávid  uvidel.  Ó Bože,  pošli  nám
Dávida, ktorý môže vidieť kde stojí, ktorý sa môže pozrieť a vidieť, že
Boh dal zasľúbenie ako to dnes bude robiť. Boh to povedal rovno tu vo
svojom Slove, ako to bude robiť.
149 Boh  povedal  Micheášovi.  Micheáš  skontroloval  svoje  videnie
pred  štyristo  dôstojnými  prorokmi.  Prekontroloval  svoje  videnie,  aby
zistil, či je v poriadku. Pozrel sa naspäť na to, čo povedal prorok pred
ním, aby videl čo sa stalo. Pozrel sa naspäť a videl, že tam stál Eliáš a
povedal, “Achab, psy budú lízať tiež tvoju krv.” Tak potom uvidel, že to
videnie  bolo  presne  podľa  Slova  Božieho  a  tak  to  povedal.  A mal
pravdu. Skutočne. Bez ohľadu na to, čo hovorili tí ostatní, on stál rovno
s tým Slovom.
150 No pozrime sa na videnie, ktoré máme dnes. Či je to stavanie
cirkví; či sú to nové veci; či sú to veľké veci, ktoré sa budú diať? Alebo
je to súd? Pozrime sa naspäť, aby sme videli zasľúbenie na dnes, aby
sme videli sezónu v ktorej žijeme.
151 Hovoríte,  “Dobre,  chvála  Bohu,  brat,  ja  som úprimný.  Vstúpil
som do cirkvi. Mám hodnosť bakalár umenia. Urobil som toto.” To je v
poriadku, to je pekne, nič proti tomu; to mal aj Dávid, to mali tí kňazi
tam v tom dni, to mali teológovia. Ale to bolo nezhodné so Slovom.
152 Boh povedal ako to dnes bude robiť, ako navráti všetky veci, čo
znovu bude robiť. On zasľúbil navrátiť. To je presne tak. V Joelovi 2:28,
zasľúbil, že navráti. “Ja nahradím,” povedal Pán, “všetky tie roky, ktoré
požrala húsenica.” Oni mali ... Vidíte, to je ten istý červ; on je v rôznych
štádiách  života.  A keď  Katolicizmus  začal  žrať,  potom  Lutheráni  a
Metodisti  a Letniční a všetci,  ďalej;  On povedal,  “Ja navrátim všetko
naspäť do cirkvi presne tak, ako to bolo v tej na začiatku.”
153 Sledujte  to  videnie  vtedy  večer.  Presne  tá  istá  nevesta
prichádza z tejto strany, prichádza z tejto strany. Potom keď prešla tá
prostitútka vo svojich  šatách,  takto  hore a tancovala rock-and-roll,  a
hovorila o sebe, že je cirkev.

Hovoríte, “No, my to nerobíme.”
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Takto vás vidí Boh. To nie je to, čo vy sami vidíte. Tak vás vidí
Boh. Nikto sa nevidí zle. Keď sa pozriete do zrkadla Božieho Slova, ono
vám hovorí, či ste na tom zle alebo nie. Keby to bol Dávid urobil, uvidel
by čo robí zle. Keby to bol Achab urobil, alebo keby to tí proroci boli
urobili, uvideli by, že nie sú v poriadku.
154 Potvrdený prorok povedal, “Achab zomrie a psy budú lízať jeho
krv.”  A jeho proroctvo bolo presne podľa toho. Potom vedel,  že je  v
poriadku. Ešte aj Jozafat to mal uvidieť a poznať to. Keď Micheáš videl
to  videnie,  on  nebol  veľmi  s  tými  ľuďmi  v  tom  čase  ale  mal  TAK
HOVORÍ PÁN. On mal pravdu.
155 Všimnite  si,  my  prinášame  túto  vec  teraz  v  tomto  dni,  keď
vidíme tú veľkú hodinu do ktorej prichádzame.

Všimnite si, čo sa tiež Dávid snažil robiť. Mám tu o tom niečo
poznačené.  On sa snažil  priniesť  tú  truhlu  do mesta  Dávidovho,  do
svojej vlastnej denominácii.
156 Pozrite  sa  naspäť  tam  kde  Pán  prv  prehovoril  tu  dole  nad
riekou, “Ako bol poslaný Ján Krstiteľ, aby predišiel prvý príchod ...”

Brat, Zbory /Názov letničnej denominácie. - poz. Prekl./  sa za
tým  nemôžu  postaviť,  ani  Zjednotení,  nikto  z  nich.  Oni  musia  mať
niekde niekoho. Och, oni všetci to musia robiť, vidíte, presne tak. Oni
všetci to chceli priniesť do svojho vlastného domu.
157 Chcel to priniesť do mesta Dávidovho. Prečo? Nebolo pre ňu
pripravené žiadne miesto.

A to je  dôvod,  že nemôžete to  Posolstvo priniesť  do  nejakej
denominácie.  Slovo,  truhlu,  Krista,  ktorý  je  “ten  istý  včera,  dnes  i
naveky,”  a  všetkú  jeho  identifikáciu,  nemôžete  to  priniesť  do  svojej
organizácii.  Oni  tomu  nikdy  nebudú  veriť,  pretože  tam nie  je  na  to
miesto. Či nehovorí Biblia, že v Laodicejskom veku On bol von z cirkvi a
snažil sa dostať dovnútra?

Nebolo  miesto  v  meste  Dávidovom,  bez  ohľadu  aké  to  bolo
oddané a aké veľké a tak ďalej. To stále nebolo to miesto. To malo byť v
Jeruzaleme. Tam ona neskoršie vošla, keď im prorok povedal, čo majú
s ňou robiť.  Vidíte? Tak Dávid ju  chcel  priniesť  do svojho  vlastného
mesta. Nebolo pripravené pre ňu žiadne miesto.
158 Kristus je našou truhlou a oni to nechcú prijať. Kristus je Slovo;
oni ho nechcú prijať. Oni chcú svoje vyznanie, svoje denominácie, novú
truhlu, alebo nový prostriedok na prenášanie. Oni chcú, aby ju niesla
denominácia; novú truhlu. Och!
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Pamätajte, Kristus je naša truhla! Veríte, že Kristus je Slovo?
/Zhromaždenie hovorí, “Amen.”/ To je potom truhla. Je to tak? Dobre.
Kristus  nemôže  byť  nesený,  do  jeho  správnej  pozícii  na  žiadnom
denominačnom  voze.  On  sa  zaoberá  s  jednou  osobou  a  nie  so
skupinou.  On  sa  nikdy  nezaoberal  s  nejakou  skupinou;  s  jednou
osobou. Keď povedal, že sa nebude. Keby to robil, bol by proti svojmu
Slovu, Ámos 3:7. Nemôžete spraviť, aby Slovo klamalo. Nie veru. Ono
má pravdu.
159 Ale  vidíte,  oni  sa  to  snažia.  Tú  Truhlu  nemôže  niesť  nejaká
organizácia. V nej je príliš  veľa hláv. Vidíte? To sa nemôže stať.  On
zasľúbil, že to tak nebude robiť a nebude to tak robiť. On povedal ...
keď  zasľúbil  -  keď  zasľúbil,  že  to  urobí  inak.  Preto  zasľúbil,  že  to
nebude tak robiť. Nemajte také myšlienky. Ja ich môžem cítiť. Vidíte?
160 Tak On zasľúbil, že to urobí určitým spôsobom a všetko, čo sa s
tým nezhoduje On nebude robiť.  Vidíte? Ale Jeho originálny spôsob,
podľa toho, čo povedal v Ámosi 3:7, to je spôsob, ako to urobí. A to
musí byť potvrdené a dokázané, že je to správne.

No,  viete  čo On zasľúbil  na dnes,  potom to dnes robí.  To je
presne to, čo povedal, že bude robiť. Otvori tých Sedem Pečatí a čo
všetko  bude  robiť;  zjavi  tie  tajomstvá,  ako  tie  krsty  a  všetko  bolo
pomiešané. A tu to je, v Jeho samotnej prítomnosti. Veda to potvrdzuje.
Nebesia to vyhlasujú. Človek stojí, díva sa rovno na to a vidí, že sa to
deje. Všetko čo povedal ukázal, že je pravdou. Tu to máte. Tak aby ste
vedeli kde sme dnes.
161 No, každý človek, ktorý má jeho Ducha, to vie, na kom je Duch
Boží  vie,  že  toto  je  pravda,  pretože  Duch  Boží  nebude  hovoriť
nezhodne so Slovom. Nie, nie. To bude presne podľa Slova.

Hovoríte, “Ja mám Ducha Svätého. Vykrikoval som; hovoril som
v  jazykoch.  Tancoval  som  v  Duchu.”  To  nič  pre  Boha  neznamená.
Vidíte?

Dávid robil to isté, prakticky to isté, tam vtedy. Spievali z celej
sily a on vykrikoval z celej sily. Všetci ostatní to robili  a išli  rovno na
smrť. Je to tak. To nemá s tým nič spoločného.
162 Dôležité je Slovo, Slovo Pánove. “Tí, ktorí očakávajú na Pána.”
Tak veru. Vidíte, tí, ktorí majú v sebe Ducha Božieho, dívajú sa na to,
čo  je  zasľúbené  na  dnes  a  dávajú  pozor  a  očakávajú,  až  kým  to
neuvidia. Potom hovoria, “To je to.” Boh im to zjavuje.
163 Ako Natanael. Filip išiel a našiel Natanaela. Natanael povedal,
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“No,  počkaj  chvíľu.  Ja  viem,  že je  to  zasľúbené  ale  počkaj  nech to
uvidím.” A keď to videl, povedal, “To je to.”

Tá žena povedala, “No, ja viem, počula som všetkých rôznych
teológov. Urobila som toto aj tamto. A čítam si Bibliu a viem, že sme ...
Príde Mesiáš a On bude robiť tieto veci, tak Ty musíš byť jeho prorok.”

On povedal, “Ja som On.”
164 Povedala, “Poďte a vidzte človeka, toto je to.” Ona čakala až
uvidela toho Mesiáša identifikovaného Slovom Božím, potom povedala,
“To je to na čo sme čakali štyristo rokov. Nemali sme proroka ani nič. Tu
je a On sám hovorí, že to je On.” /Prázdne miesto na páske./ ... poďte
vidieť človeka, ktorý mi povedal všetko čo som urobila.”

Ale kňazi Ho chceli zabiť a nakoniec to urobili. Vidíte? Ale dnes
nemôžu zabiť Jeho Ducha. Je to tak. Nie, nemôžu ho zabiť. On je tu,
aby nás voviedol, tak sme vďační. Všimnite si aký veľký je Boh, aké
veľké sú Jeho skutky, ako to nikdy nemôže sklamať!
165 No, Boh má pripravený a originálny spôsob ako robí dané vecí a
nikdy to nebude robiť inak. 
166 On zasľúbil  v posledných dňoch,  že čo bude robiť.  A to nám
poslalo Posolstvo; a toto posolstvo bude mať tú istú identifikáciu, ako
mal Eliáš, ako mal Elizeus, ako mal Ján Krstiteľ. A to obráti srdcia ľudí,
nie do denominácie,  ale naspäť  do originálu, ku apoštolským otcom,
naspäť do Slova. Ako tieto veci boli potvrdené. Že pri znení hlasu toho
posledného  anjela,  Zjavenie  10,  “Vo  dňoch  siedmeho  anjela,  tieto
tajomstvá, ktoré boli všetky ...”

“Prečo  Metodisti  robili  toto  a  Baptisti  a  cirkev  Kristova  a
Svedkovia Jehovovi, všetci robili tamto?

“Tie tajomstvá budú zjavené v tom poslednom dni, keď siedmy
anjel ... Posolstvo siedmeho anjela, keď on ...” Nie keď začne toto robiť,
ale  “Keď  začne  hlásiť  svoje  Posolstvo.”  Vidíte?  Nie  v  tých  rokoch
pripravovania,  ale,  “Keď  začne  hlásiť  to  Posolstvo,  tieto  tajomstvá
potom budú zjavené.” A tu ich máme; nepoznali sme ich, a vy ľudia ste
toho svedkami.
167 A potom v tom veľkom observatóriu, tak že svet bude bez ... oni
sa stále divia,  čo sa stalo.  V Tucsone,  tie  veľké observatóriá  urobili
snímok hore tam toho; stále sa divia, čo sa stalo. Čo to je? Stále to
dávajú do novín, “Viete niekto niečo, čo a ako sa to mohlo stať?” Tam
nie je žiadna hmla, nie je tam žiadny vzduch, nie je tam vlhkosť; tridsať
míľ vysoko vo vzduchu. Ó!
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“Budú  znaky  hore  na  nebi.  A keď  sa  tieto  veci  budú  diať,
zemetrasenia na rôznych miestach, potom sa ukáže znak z neba, Syna
človeka.” “V ten deň,” v Lukášovi, “Syn človeka sa znovu zjavi; zjavi sa.”
A svet bude vyzerať ako Sodoma a Gomora. Ó!

Bratia,  nebuďte  nevedomí  tých  duchovných  vecí,  vidíte.
“Skúmajte Písma, lebo si myslíte, že v nich máte Večný Život; a oni sú
to, ktoré svedčia o Slove.” Oni sú to ktoré svedčia o pravde, o veciach,
ktoré Boh robí v tejto hodine.
168 A čo teraz? Tí ktorí majú Ducha Božieho, čakajú na tieto veci. A
keď vidia tieto veci, veria týmto veciam. Ježiš povedal, “Nikto nemôže
prísť ku mne, ak ho nepotiahne môj otec. A všetci ktorých mi dal Otec,
“On je Slovo, “prídu ku mne. Prídu ku mne.”
169 Dnes ráno som bol trochu drsný, vidíte. Oni očakávajú na Pána,
čakajú; a keď to robia a vidia to zasľúbenie na dnes, že je potvrdené, to
obnoví ich vieru v Jeho Slovo. Pretože, On zasľúbil, že to urobí, a tu to
robí.  Potom nie  je  žiadna pochybnosť.  Boh hovorí.  Jeho Slovo,  prv,
hovorí. A potom Duch, ktorý to prináša, robí tie veci, o ktorých Slovo
povedalo, že ich vykoná.

Ó, máme veľa napodobovateľov. Stále ich budeme mať, človek
s úprimným srdcom sa snaží robiť veci takto a takto, ale sledujte, čo sa
stalo. Ľudia položia na to svoje ruky a potom zomrú. Vidíte, všimnite si
to.
170 Žiadna  ľudská  schéma  denominácie  nebude  nikdy  fungovať,
získavanie členov pre ich  denominačné truhly,  ktoré si  sami  vyrobili.
Boh nemal nikdy denomináciu. On nikdy nebude mať denomináciu. To
je ľuďmi vyrobená vec.
171 A som zvedavý, či dnes, všetky naše tiahnutia a veľké kampane
a  prebudenia,  či  sme  nenaplňovali  metodistickú  truhlu,  baptistickú
truhlu, presbyteriánsku truhlu! Ale čo s Kristovou truhlou, so Slovom?

A ak nevesta má byť Slovom, potom musí byť z Krista, musí byť
časťou Ženícha. Musí byť Slovom; Slovom nie na Jeho deň; Slovom na
tento deň, ktoré On zasľúbil, že bude dnes, že pošle svoje Slovo, aby
sformoval Svoju Nevestu a stvoril ju. Dúfam, že to vidíme! Nerobte si
teraz nejaké svoje vlastné predstavy a neprijímajte predstavy niekoho
iného. Zoberte to potvrdené Slovo tu, Bibliu. Čo ono hovorí.

Boh zasľúbil vo svojom Slove, ako si vyberie svoju Nevestu v
tomto poslednom dni. Vedeli ste to? On to zasľúbil, ako to bude robiť a
to podľa svojho originálneho plánu, podľa ktorého vybral Krista, vybral
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časy,  vybral  sezóny,  ako  ...  On  to  nemôže  premeškať  pri  svojej
Neveste, pretože Ona je časťou toho Slova.

On  to  nemôže  vybrať  pomocou  denominácie,  keď  Krista
nevybral  pomocou  denominácie.  Či  prišiel  Kristus  do  nejakej
denominácie? Či prišiel cez denomináciu? Nie. Oni Ho odmietli. No, to
vlastne urobili  denominácie vtedy.  Potom, keď  vyberá Nevestu,  či  to
môže urobiť nejako inak? 

Ako tu priviedol Krista? Skrze Slovo prorokov. Je to tak? Ako
sem privedie svoju Nevestu? Skrze Slovo prorokov.

Ako Ho identifikoval, keď On prišiel? Skrze muža, na ktorom bol
duch Eliáša, ktorý prišiel z púšte. Ako bude identifikovať svoju Nevestu?
On zasľúbil v Malachiášovi 4 to isté, prv ako zničí zem, ako to bolo vo
dňoch Sodomy.
172 Pamätajte,  Sodoma  zhorela.  Je  to  tak?  No,  tento  svet  má
zhorieť. Ježiš tak povedal. A to bude čas, že, tak ako hovorí Lukáš 17.
kapitola a 30. verš,  “V tých dňoch to bude, ako vo dňoch Sodomy a
Gomory, vtedy sa zjavi Syn človeka.”

A čo sa potom stane? Podľa Malachiáša, On znovu spáli zem a
spravodliví (do Milénia) vyjdú po popole bezbožných. Je to tak? Vidíte? 

Tak  sme  práve  v  čase  konca.  Sedíme  tu  teraz  pri  dverách,
čakáme na Neho, aby prišiel.
173 Všimnite si, Boh zasľúbil vo svojom Slove , že si vyberie svoju
Nevestu svojim originálnym spôsobom. Ako vybral Jeho. Ženícha! On to
predpovedal skrze prorokov a poslal proroka, aby to identifikoval.

Ten prorok povedal, keď stál na brehu Jordánu, “Ajhľa!”

Oni povedali, “Ty si Mesiáš, či nie?”

On povedal, “Nie, nie som Mesiáš.”

“Ty musíš byť Mesiáš.”
174 “Ale ja nie som On. Ale On stojí medzi vami. A jeho  sandale nie
som hodný rozviazať. Keď On príde, dá sa poznať ...”

A  dnes  On  stojí  medzi  nami,  v  osobe  Ducha  Svätého,
manifestuje sa viac a viac, prichádza do svojej cirkvi, dáva sa poznávať;
pretože, On, a Nevesta a Ženích budú totožní, dáva sa poznávať.  A
jedného dňa uvidíte, že Ten, ktorého ste cítili vo svojom srdci a videli
ste Jeho identifikáciu, sa zosobní pred vami, potom vy a On ste jedno.

Zjednotili  ste  sa cez Slovo.  A Slovo,  bolo  na začiatku,  pôjde
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naspäť na začiatok, a to je Boh. “A v ten deň  poznáte, že Ja som v
Otcovi,  Otec  vo  Mne;  Ja  vo  vás  a  vy  vo  Mne.”  Haleluja!  Sme  tu.
Haleluja! Som tak rád, že Ho vidím,  ako sa zosobňuje rovno medzi
nami a vidím, čo zasľúbil pre Slovo; nie že niekto má nejakú emóciu
spieva, vyskakuje a tancuje. Ale skrze Jeho Slovo, amen, On sa dáva
poznávať.
175 Pozrite sa, keď oni postavili chrám a vniesli do neho truhlu, Boh
tam vošiel s Ohnivým Stĺpom. Amen. To bol Dávid, ktorý vyskakoval a
vykrikoval, to boli všetci tí speváci a kňazi, ktorí sa tak správali, keď boli
mimo  vôli  Božej.  Ale  keď  Boh  identifikoval  truhlu  na  Jeho  mieste  a
pozícii, prv ako tam mohli doniesť tú truhlu, tu prichádza Ohnivý Stĺp a
ide pred ňou a ukazuje cestu; rovno dole ponad krídla cherubínov a
rovno  tam za  záclonu  Svätyni  Svätých,  na  Jeho  miesto  odpočinku;
Ohnivý  Stĺp! A sláva Božia tam bola,  že až  ľudia ...  oni  ani  nemohli
vidieť, ako slúžiť. Amen.

To  zavrie  oči  každému  teológovi,  keď  On  príde  pre  svoju
nevestu. Ona bude zobratá v prostred noci, tak to pre ních bolo. Oni ju
ani nebudú vidieť odchádzať. Ó, chvála Bohu!
176 Všimnite si, Boh zasľúbil, že predstaví svoju Nevestu a čo On
bude robiť.  Bude tu Semeno. Bude Svetlo  v čase večera,  ako bude
robiť  všetky  tieto  veci,  presne,  takým  spôsobom,  ako  to  pôvodne
naplánoval v Starom Testamente a v Novom Testamente.

A to nie je cez denomináciu. To nie je cez naše systémy, ktoré
my dnes používame. My len spôsobujeme smrť. Nech len ľudia položia
na To svoje ruky a zomrú od toho. Vidíte?
177 Slovo,  večerné  Posolstvo,  musí  priniesť  večerné  výsledky.
Večerné Posolstvo musí zasiať večerné Semeno, nie raňajšie semeno.
Večerné Semeno! Je to tak? Poludňajšia scéna, jej semená tam vtedy,
to  bola denominácia;  to zomrelo,  zahynulo.  Ale Posolstvo večerného
času ukáže Svetlo večerného času, ukáže výsledky večerného času;
Posolstvo večerného času!

Ježišov čas, posolstvo poludnia, ukázalo výsledky poludnia. To
počiatočné posolstvo  ukázalo  počiatočné výsledky,  urobilo  stvorenie.
On stvoril Svojho Syna na Svoj vlastný obraz, v polovici dňa. V čase
večera On tvori Nevestu pre To. Vidíte? Pomocou čoho? Svojho Slova.

Ako  formoval  zem?  Ako  ju  vypovedal  do  existencie?  Svojím
Slovom!

Kto bol Jeho Syn? Slovo! “Na počiatku bolo Slovo, a to Slovo
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bolo s Bohom. A to Slovo sa stalo telom a prebývalo medzi nami.”

Ako On vezme svoju Nevestu? Pomocou Slova; nie pomocou
nového voza,  nie pomocou nejakej  teologickej  idei.  Ale On  ju bude
identifikovať podľa svojho Slova. Nedodaj nič ku nemu, ani nič z neho
teraz neodober. Nechaj ho takým, akým je. Vidíte?
178 V čase večera, On zasľúbil, že zjavi, otvori týchto sedem pečatí
a ukáže, čo tie cirkvi tam vtedy prehliadli. Zjavenie 10 a Malachiáš 4,
Lukáš 17:30, On povedal, že to urobí. Nepomiešajme to. Zachovajme to
presne tak.
179 Dovoľte mi, na záver ... Už je skoro trištvrte na dvanásť. Dovoľte
mi na záver povedať toto.

Priatelia,  počúvajte,  v  mene Pána Ježiša!  Tieto veci  sú  príliš
jasné pre vás, nedá sa im neveriť. Je to príliš jasné pre vás, nedá sa to
nevidieť. Skutočne to môžete vidieť! Skutočne svet to mohol vidieť! Ale
len vaše ...

Nebuďte  ovplyvnení  týmito  novými  nadšenými  hnutiami  a
vecami, ktoré dnes majú; nestarám sa o to, akí dobrí sú tí ľudia, akí sú
úprimní. “Ak nehovoria podľa zákona a prorokov,” Biblia popvedala, “nie
je v nich život.” Vidíte?
180 Dávid si myslel, že postupuje správne. On bol úprimný. Tí kňazi
si mysleli, že postupujú správne. Oni boli úprimní. Ale zabudli sa poradiť
s Pánom o tom. A ako to mohli urobiť? Možno, že si povedali, “My sme
sa premodlili.” Ale to nie je spôsob ako to Boh robí. On povedal,  že
nebude robiť nič, až kým to prv nezjavi svojím sluhom prorokom. A tam
stál Natanael rovno medzi nimi a oni sa s ním vôbec neporadili.
181 Čítajte tam niekoľko tých ďalších kapitol z knihy Kroník a uvidíte
to. Keď bol Dávid v dome a povedal, “Či je to správne,” a Natanael bol
tam s ním, “že ja bývam v cedrovom dome a truhla Božia býva tu pod
pokrovcami?” A Natanael našiel, od Pána, čo mu má povedať, že čo má
robiť.
182 A povedal mu to zle, tak potom Boh povedal, “Povedz môjmu
sluhovi Dávidovi, že ho milujem. Urobil som mu meno, ako majú veľkí
ľudia na zemi, ale nemôžem ho nechať, aby toto robil,” vidíte, “on ma
sklamal. Nemôžem mu dovoliť,  aby to robil. Ja privediem muža, jeho
syna,  ktorý  postaví  večný  Boží  dom.”  A to  bol  Dávid,  samozrejme.
Šalamún to znázornil, ale potom upadol. Každý človek musel upadnúť.
Každá ľudská bytosť musela upadnúť.

Boh je jediný, ktorý nemôže upadnúť. On nemôže sklamať. To je
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jediná  vec,  ktorú  Boh  nemôže,  sklamať.  A Boh  je  Slovo.  A Slovo,
nezáleží na tom ako to vyzerá, že sa to stane nejako inak, to sa stane
presne tak, ako hovorí Slovo.
183 Pamätajte, musíte dávať pozor na obdobie, na čas. Rozumiete?
V akom období sa nachádzate, v akom čase a je to potvrdené, aby ste
videli, že je to presne Pravda.
184 No zoberete všetky tieto musíš, celé Slovo, všetky príklady a tie
veci a hľaďte kde sa nachádzate. Pomyslite na hodinu, v ktorej žijeme.

Pozrite  sa  tam,  takmer  jedna  desatina  zeme  je  hotová
prepadnúť sa. Veda to hovorí. Oni sa dívajú na hodiny. Pred pár rokmi
povedali, “teraz sú len tri minuty do polnoci.” A teraz to môže byť minuta
alebo pol minuty.

Povedali, “To sa nestane v našej generácii.”
185 “To  sa  môže  stáť  za  päť  minút.”  A všimnite  si  to  ďalšie,  čo
povedal. “Päť rokov.” Ja by som to teraz nepovedal. On to povedal, ten
vedec. Ľudia, ako roje múch odchádzajú z Kalifornie. Vidíte? No, ten
deň, keď Lot odišiel zo Sodomy, v ten deň padal oheň z neba na zem.

V jednom z týchto dní Boh zoberie naše posolstvo a my to tu
opustíme. Niečo sa stane, skutočne dosť, potom, keď cirkev bude preč,
Jeho Telo, Jeho Nevesta.
186 No, chcem vám prečítať  Písmo a chcem, aby ste to čítali  so
mnou. Chcem, aby ste si otvorili Deuternomium 4, na záver. Myslím, že
už hádam bolo dosť povedané, že budete rozumieť. Deuternomium 4.
Budem tu čítať dve miesta.

A vy v tomto zbore a vy pri páskach, a vy na iných miestach po
krajine,  ktorí  ste  pripojení,  chcem  aby  ste  toto  dobre  počúvali  a
neodchádzajte. Toto je to čo ...

Deuternomium, 4. kapitola, budem čítač prvý verš.  Chcem čítať
prvý  verš  a potom budem čítať  25. a 26. verš.  Môžete si to prečítať
celé,  keď  prídete  domov;  ale  len,  aby  sme  ušetrili  čas,  aby  sme
zakončili  na čas, pretože dnes večer musím prísť znovu, ak Pán dá.
Počúvajte čo hovorí tento prorok. On bol v prítomnosti Božej. On vedel
o čom hovorí. Počúvajte.

A teraz, Izraelu, počúvaj na ustanovenia a na súdy, ktoré vás ja
učím činiť, aby ste žili a vošli a dedične zaujali zem, ktorú vám
dáva Hospodin,  Boh vašich  otcov.  (To  je  príkladom na naše
Milénium.)
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Nepridáte  k  slovu,  ktoré  vám  ja  prikazujem,  ani  neujmete
ničoho  z  neho,  (“Nepridajte  ani  jednu  vec  do  neho  a
neodstráňte ani jednu vec z neho. Stojte, hovorte len to, čo ono
hovorí!”)  ostríhajúc  prikázania  Hospodina,  svojho  Boha,  koré
vám ja prikazujem. 

Vaše vlastné oči videli to, čo učinil Hospodin ... pre Bál-peora,
že  každého  človeka,  ktorý  išiel  za  Bál-peorom,  zahladil
Hospodin  tvoj  Boh,  z  tvojho  stredu.  (“Teraz  ste  oddeleným
ľudom, von z tých denominácií.” Vidíte? Vidíte?)

A vy, ktorí ste sa pridŕžali,  svojho Boha, ste všetci  živí  dnes.
(“Nezomreli ste so svojou denomináciou. Vy ste teraz živí a v
prítomnosti Božej.”)

Končím, neprehliadnite toto. 25. verš, teraz, keď vchádzajú do
zeme, dávajte pozor čo sa stalo.

Keď splodíš synov a vnukov, a zostariete sa v zemi, a skazíte
sa  (To  je  to  čo  sa  stalo.)  a  učiníte  si  rytinu  nejakej  podoby
čohokoľvek, a budete robiť  to zlé v očiach Hospodina, tvojho
Boha, aby ste ho popudzovali k hnevu, (Počúvajte!)

Už dnes volám nebesia i zem za svedkov proti vám vyhlasujúc
vám,  že istotne  rýchle  zahyniete  z  povrchu  zeme,  do  ktorej
pôjdete cez Jordán, aby ste ju zaujali dedične. Nebudete dlho
žiť na nej, lebo istotne budete vyhladení.

187 Toto  hovoril  Mojžiš  Izraelovi,  potom  keď  ho  Boh  potvrdil
Ohnivým Stĺpom a vedel,  že bol  dokázaný,  ako Boží  sluha,  aby ich
vyviedol.  A ešte predtým ako vošli  do tej zeme, prv ako vošli, Mojžiš
povedal,  “Slová,  ktoré  som  vám  hovoril,  volám  nebesia  i  zem  za
svedkov proti vám. Ak pridáte ku tomu jednu vec, alebo odoberiete z
toho jedno slovo, nezostanete v zemi, ktorú ti dáva Pán Boh.”

Tak ja hovorím, v mene Ježiša Krista! Nepridajte ani jednu vec.
Nevezmite, nedávajte do toho svoje vlastné názory. Zostaňte pri tom,
čo je povedané na páskach. Zostaňte pri tom, čo vám Pán Boh prikázal
robiť. Nepridávajte ku tomu.
188 On stále dodržuje svoje zasľúbenie pre nás. Každé zasľúbenie,
ktoré dal, dodržal. Či vám nepovedal, čo sa má stať a či sa tak nestalo?
Privádzam dnes pred vás nebesia a zem, vyzývam vás. Či Boh povedal
niekedy niečo, čo by nevyplnil a neurobil presne to, čo povedal, že pre
nás urobí? Presne tak to urobil. Tak On to ďalej bude robiť. Len ku tomu
nepridajte. Neodoberte od toho. Len tomu verte a choďte pokorne pred
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Pánom svojím Bohom, lebo sa približujeme ku vojdeniu do tej Zemi.

Potom, nevrátite sa, nevrátite sa znovu do tohoto typu života.
Vrátite sa, ako nesmrteľná bytosť. Prídete, keď s hriechom bude koniec,
keď Satan bude zviazaný a tisíc rokov, budete žiť na tejto zemi, ktorú
vám dal Pán váš Boh. “Lebo pokorní zdedia zem.” “Požehnaný, ktorý
činí  všetky  Jeho  prikázania,  aby  mal  právo  vojsť  do  mesta.”  “Lebo
vonku budú čarodejníci, klamári, smilníci a psi. Oni tam nevojdu.” to je
len pre vykúpených a pre tých, ktorí chodia v jeho prikázaniach.
189 Neberte nejaké nové veci.  Oni  všade lietajú  a  príde ich  ešte
viacej. Ale neberte tieto nové veci.

Pán tvoj Boh ti oznámil, čo je pravda. Pán tvoj Boh ti potvrdil, čo
je pravda, skrze svoje Slovo a svojho Ducha. “Nie silou ani mocou, ale
mojím Duchom.” A Duch, “Boh hľadá takých, ktorí Ho ctia v Duchu i v
Pravde.” “Tvoje Slovo je pravda.” A On jasne potvrdil, že Ježiš Kristus je
ten istý včera, dnes i naveky. On vám ukázal tie večerné Semená. On
vám to zjavil, v Slove. On vám to dokázal, skrze svojho Ducha.
190 Nikdy nezačnite organizáciu, ani sa o to nepokúšajte. Nesnažte
sa stavať na ničom inom. 

Ale zosaňte pokorní pred Pánom svojím Bohom, lebo sa zdá, že
brány do Zasľúbenej zeme sa zakrátko môžu otvoriť. Potom vojdime so
skutočným spevom a s radosťou, keď Nevesta a Ženích zaujmú svoje
miesto na tróne.
191 Žite  pokorne.  Žite  v  láske.  Milujte  jeden  druhého.  Nikdy
nevpustite nič medzi seba. Ak uvidíte, že vám v srdci povstáva niečo
proti niekomu, hneď to dajte preč. Nenechajte ...

A Satan  bude  robiť  čo  len  môže,  aby  sa  dostal  medzi  vás.
Vidíte?  Nenechajte,  aby  sa  to  stalo.  Môže  prísť  niekto  s  úlisným
jazykom a bude sa vás snažiť odviesť od toho. Myslíte si, že by mohli
nahovoriť Mojžiša, aby vyšiel z prítomnosti Božej, keď tam stál a videl
To?  Nie  veru.  Nie.  My  neodoberáme,  ani  nepridávame  ku  Tomu.
Zachovajte to tak, ako to Pán povedal. Nechceme žiadnu denomináciu.
Nechceme  žiadne  organizácie.  Nechceme  žiadnu  zlomyseľnosť.
Nechcem žiadny konflikt. Chceme Boha a On je Slovo.

Skloňme teraz hlavy.
192 Ó, Bože, dívam sa okolo duchovným okom, snažím sa vidieť čo
sa deje. Vidím tvoje Slovo, to ako je potvrdené, ako je dokázané; po
celý čas už tridsať tri rokov, tu dole pri rieke, čo si povedal. A tu to je, po
tridsiatych troch rokoch a Ty robíš presne to, čo si povedal. A vykonal si
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presne to, čo si povedal.  Pane, ďaleko je to od nás, aby sme sa to
snažili urobiť niečím menším alebo, aby sme sa to snažili urobiť niečím
väčším;  proste zachovať  to  tak,  ako si  to  dal,  len pokorne kráčať  a
nasledovať Ťa.
193 Toto sú tí, Pane, ktorých si dal do služby, okrem toho všetci tí,
ktorí spia po celom národe, okolo sveta. Cintoríny tu  držia mnohých
tých,  ktorí  čakajú,  požehnaných  svätých.  Ale  to  je  tak,  ako  bolo
povedané, “My ktorí sme nažive a pozostávame nezadržíme tých, ktorí
zosnuli. Trúba zazneje, mŕtvi vstanú najprv, potom budeme vychvátení
s nimi.” Keď sláva Božia bude na zemi, ona skryje cirkev zo sveta. Svet
ju ani nebude vidieť, keď bude odchádzať.
194 Otče  Bože,  zachovaj  týchto  v  tvojich  rukách.  Oni  sú  Tvoji.
Modlím sa, Bože, aby sme stále chodili pokorne pred tebou. Nevieme
ako dlho. Netúžime vedieť ako dlho; to nie je naša vec. To je tvoja vec.
Nie o to nám ide, aby sme vedeli kedy prídeš. Ide nám o to, Pane, aby
sme zostali pokorní, až kým neprídeš a chodili s tebou. Naša túžba je
po tebe, aby si  sa medzi  nami dal  sem tam poznať,  Otče, aby sme
mohli vidieť, že stále chodíme s tebou.
195 Odpusť nám naše minulé hriechy. Veď nás a ochraňuj od každej
nástrahy diablovej,  do  budúcna.  Veď  nás  a sprevádzaj,  ó  Bože náš
Otče. Odpusť  nám naše hriechy a pomôž  nám, aby sme boli  tvojimi
deťmi.  Sme  biednou  skupinou  ľudí.  Sme  odvrhnutí,  spoločnosťami
tohoto sveta, denomináciami cirkví.

Vidíme koniec. A ďakujeme ti za duchovný zrak do tvojho Slova,
že  vidíme  koniec,  lebo  všetky  tieto  veci  musia  prísť  na  to  veľké
kameňovanie z neba. Pomôž nám, Pane, aby sme tu neboli v ten deň,
ale aby sme boli preč, v tvojej prítomnosti, aby sme odleteli do tvojej
náruči.
196 Uzdrav chorých a postihnutých, Pane. Modlíme sa, aby si nám
dnes dal také veľké zhromaždenie, aby v našom strede nebola žiadna
slabá osoba, z dôvodu Tvojej prítomnosti, Pane. Aby naše srdcia boli
ustavične nastavené na Teba. A vieme, Pane, že peniaze, majetok, veci
tohoto sveta nemajú žiadny význam, to je len dočané. To všetko musí
pominúť. Naša práca, naše miesta, naši priatelia, všetko musí pominúť.
Nezáleží akí bohatí, akí biedni, akí populárni alebo nepopulárni sme, to
všetko musí pominúť. Ale je len jedna vec, okolo ktorej je tu sústredená
naša bytosť a to je Ježiš Kristus. Tak, Bože, daj nám, aby sme vedeli
odložiť všetko ako druhoradé a držali sa Jeho. A On je Slovo. Daj nám
to, Pane.
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197 Potvrdené  Slovo  na  túto  hodinu!  Potvrdené  Slovo  vo  dňoch
Mojžiša  bol  Ježiš.  Potvrdené  Slovo  vo  dňoch  Izaiáša,  Eliáša,  Jána,
všetkých,  bol  Ježiš.  A potvrdené Slovo dnes je Ježiš,  ten istý  včera,
dnes i naveky. Pomôž nám Pane, aby sme tomu verili, videli to a chodili
v tom. Prosíme v mene Ježiša.
198 So sklonenými hlavami, rád by som vedel či  je  tu niekto,  kto
nikdy skutočne neurobil to veľké, plne dostačujúce ... Veríte tomu, ale
len veriť tomu, to nestačí.

Verím, že moja žena bola dobré dievča. Poznal som jej otca, jej
matku. Poznal som ju roky a roky. Viedla poctivý život. Veril  som, že
bude z nej dobrá žena, ale to ju neurobilo mojou ženou. Stala sa mojou
až vtedy, keď som ju prijal a ona prijala mňa.

Teraz Ježiš chce prijať teba, či ho chceš prijať a stať sa časťou
jeho Slova? Ak si to neurobil, so sklonenými hlavami, verím ...
199 Nie je tu miesto na výzvu ku oltáru. Ja aj tak nie som veľmi za
tým. Verím, že Boh ťa stretne rovno tam kde si. Zodvihli by ste ruky,
povedzte,  “Brat  Branham, spomeň  ma v modlitbe. Chcem to urobiť.”
Nech  ťa  Boh  žehná.  “Ja  ...”  Nech  ťa  Boh  žehná.  Ó,  všade  vidím
zodvihnuté ruky! “Chcem byť taký.” Nech ťa Boh žehná brat, všetkých
vás okolo. “Chcem byť taký.” Nech ťa Boh žehná. “Skutočne chcem byť
taký. Vidím to.”

No,  pozri  sa,  priateľ  môže byť  niečo malé ...  Ak  nie  si  taký,
potom je niečo iné, okolo čoho si sa skoncentroval, namiesto toho. Si
tak blízko pri tom, že sa dívaš na to. Vidíš to. Už roky to vidíš, ako sa to
pohybuje. Vidíš, ako to teraz dozrieva. Ak toto znamená pre nás všetko
a nič iné nebude pretrvávať okrem toho, prečo nie, len odvráť hlavu od
toho,  na  čo  si  sa  díval  a  sústreď  sa  na  Neho.  Ktorý,  to  centrum
všetkého  života,  všetkej  budúcnosti,  je  On.  Urobíš  to,  zatiaľ  čo  sa
budeme spoločne modliť?
200 Drahý Bože, keď ruky mužov i žien, chlapcov, dievčat, ešte aj
kazatelia  zodvihli  ruky.  Oni  chceli  povedať,  že  chcú  byť  sústredení
rovno okolo Pána Ježiša a pri tom sa zdá, ako by to nedokázali urobiť.
Niečo ich  ťahá  na  túto  stranu  alebo  na  tamtú  stranu.  To  môže  byť
denominácia, môže to byť nejaká osoba, môže to byť hriech, môže to
byť  niečo,  čo  skrývajú  vo  svojom  srdci.  Ja  neviem,  Pane.  Ty  vieš.
Čokoľvek to je, nech by hneď teraz, Pane, keď iných si zavolal ... Ty si
ich zavolal. Oni sú Tvoji.

A keď  ich  voláš,  nech  sú  od  toho oslobodení,  od  toho stále
obkľučujúceho hriechu, ako hovorí Biblia. “Odvráťte sa od hriechu, ktorý
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nás tak ľahko obkľučuje, aby sme mohli s trpezlivosťou bežať beh, ktorý
je  pred  nami,  hľadiac  na  ...”   Na  čo?  Na  našu  prácu,  na  našu
denomináciu,  na  naše  pripojenie,  na  rady?  “Na  Krista,  pôvodcu  a
dokonávateľa viery, ktorú máme v ňom.” Urob to, Otče, pre nás dnes,
lebo to prosíne v Jeho mene a pre Jeho chválu.
201 A teraz sú tvoji, Pane. Postupuj s nimi, ako pokladáš za vhodné.
Postupuj s nami, ako pokladáš za vhodné. Sme tvoji. V mene Ježiša.
Amen.

Milujem Ho, milujem Ho

lebo On prv miloval mňa

a vykúpil mi spasenie na Golgote.
202 Zabudli ste na večeru? Zabudli ste na to, či sú deti v poriadku,
vonku v aute, či nie? Zabudli ste na všetko, čo bolo a uvedomili ste si,
čo je to, čo práve teraz cítite? Uskutočňuje sa to teraz pred vami, deň
za dňom. Vidíte? Nech je to centrom všetkého. Nech tie ostatné veci
odstúpia nabok; oni aj tak pominú.

Ó,  len  ďalej  kráčajte  za  Ním!  Rozumiete?  Ako  Elizeus
nasledoval Eliáša, nasledujme Jeho. Lebo jedného dňa, tiež  musíme
byť  zobratí  hore.  Videli  sme  ten  Ohnivý  voz,  ktorý  Jeho  zodvihol  z
hrobu. Cítime to teraz medzi nami. Jedného dňa odopne tie kone z toho
kríku. Pôjdeme hore. Milujete Ho?

A vykúpil mi spasenie na Golgote

Ó, či môžete zavrieť oči a takmer Ho tam vidieť?

Milujem Ho, (koho iného by som mohol milovať?)

milujem Ho, pretože On prv miloval mňa

a vykúpil mi spasenie na Golgote.
203 Zakaždým, keď  sa vrátim domov niekto chýba. Nebol som tu
niekoľko mesiacov, prichádzam a niekto chýba. Som smutný stále keď
prichádzam. Raz, jeden chlapec s ktorým som chodil do školy, išiel po
ulici a volá, “Ahoj Billy.”
204 Pozrel som sa na neho, voľakedy dobre vyzeral. Mával čierne
lesklé vlasy, učesané dozadu; a teraz je biely, ako sneh.  Býval rovný,
takýto zavaliý. Odpovedal som, “Ahoj, Jim.” Pozrel som sa na neho.

Pocítil som v srdci, pomyslel som si, “Bože, ten chlapec a ja, ten
muž a ja, sme v tom istom veku.”
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Potom, viem moje dni  sú zrátané.  Viem,  už  to  nemôže trvať
príliš  dlho.  Poobzeral  som sa a pomyslel  som si,  “Čo môžem robiť,
Pane? Pomôž mi. Nechcem odísť od teba. Chcem stáť tesne za tebou.
Ty ukazuj  cestu.” Pozrel  som sa a pomyslel som si,  “Päťdesiat šesť
rokov, ó, to nemôže byť dlhšie!”
205 A pozrel  som sa a  vidím tam sedieť  môjho  dobrého priateľa
Billyho Daucha, sedemdesiat dva či sedemdesiat tri ročný. Dívam sa a
vidím tie deti, oni si myslia, “No, počkám až budem taký starý, ako brat
Branham, potom budem tak rozmýšľať.” Drahí, nikdy to nemusíte vidieť.
Veľmi pochybujem, či to vidíte. Rozumiete? Ale, len si predstavte, keď
brat  Dauch  bude  žiť  ďalej  v  týchto  dňoch,  prežije  stovky  pätnásť  -
šestnásť ročných. Taký zomierajú každú hodinu.

Tak, aký je v tom rozdiel, koľko máte rokov. Čo robíš s hodinou,
v ktorej žiješ? Čo robíš pre Ježiša v tomto čase? Vidíš? Ó, ja Ho chcem
vidieť. Chcem vidieť  tú hodinu, keď sa pozriem a uvidím všetky tieto
staré telá premenené, vidieť ich “premenených v momente, v okamihu.”
Ak to tak nie je, potom sme najhlúpejší ľudia; jedzme, pime a veseľme
sa, lebo zajtra zomrieme; vidíte, ste ako zvieratá, zomriete a idete do
prachu a to je všetko. Ale brat, v tebe žije nesmrteľná duša. Počuli sme
z neba. Videli sme to dokázané. Vieme, že On je a odmeňuje tých, ktorí
Ho usilovne hľadajú.

No, členovia Tela Kristovho, keď znovu budeme spievať, chcem
aby ste si potriasli ruky jeden s druhým na svojich miestach.

Milujem ... (pozdrav svojho brata, sestru) milujem Ho

lebo ... (Richard!) ... mňa

a vykúpil mi spasenie na Golgote.
206 Milujete  Ho?  Povedzte,  “Amen.”  /Zhromaždenie  hovorí,
“Amen.”/ Milujete Jeho Slovo? Povedzte, “Amen.” /Amen./ Milujete Jeho
Telo? Povedzte, “Amen!” /Amen./ Potom milujte jeden druhého. Amen!
Je to tak. “Takto budú všetci vedieť, že ste moji učeníci, keď milujete
jeden druhého.” 

Teraz kladiem svoje ruky na tieto vreckovky, ak ich potrebujete zobrať
pred večerom.
207 Chcem zavolať brata Richarda Blaira ... Boh odpovedal na jeho
modlitbu,  jeho a  tohoto  brata tu,  keď  sa  vtedy modlili,  aby priviedol
naspäť tohoto chlapca, ktorý je tu dnes medzi nami, živý, pretože mali
vieru v Boha. A teraz, chcem ho poprosiť,  aby nás rozpustil  slovami
modlitby, na krátky čas, aby sme dnes večer sem znovu mohli prísť.
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Na hodinách je asi päť minút po dvanástej. A chcem, aby ste
dnes večer  znovu prišli,  ak  môžete,  ak ste  na blízku.  Ak musíte  ísť
domov, nech vás Boh zachová na ceste a pomôže vám a chráni vás. Ak
môžete zostať  a chcete zostať,  ste pozvaní,  aby ste zostali.  Nech je
teraz Boh s vami.

Až sa stretneme!

Až (zodvihnime ku Nemu ruky) ...

Pri noháh Ježiša;

Až sa stretneme! Až sa stretneme!

Nech je Boh s vami až sa znovu stretneme.

/Brat Branham začína hmkať Nech je Boh s vami /

To je spôsob ako máme opúšťať dom Boží, v modlitbe, pokorne,
spoliehajúc, že sa dnes večer znovu sretneme. Ak nie, “Nech je Boh s
vami, až sa znovu stretneme!”

Skloňme teraz svoje hlavy. Brat Blair.

* * * 
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* * * * * * *

--- Brožúra nie je na predaj ---

Text je verným opisom a prekladom zvukového záznamu. 
Ponúkame biblické materiály – knihy, brožúry, CD, DVD. 

Zásielky sú bezplatné. 

Kontakt:
email: info@vecerne-svetlo.sk

tel.: +421(0)911 178 730

Ďalšie informácie nájdete na stránke

www.vecerne-svetlo.sk
Poznaj  pravdu  a  pravda  ťa  vyslobodí
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www.vecerne-svetlo.sk
Poznaj  pravdu  a  pravda  ťa  vyslobodí



49                                            kázané 18.7.1965 v Jeffersonville, IN



SNAŽIŤ SA ROBIŤ BOHU SLUŽBU BEZ TOHO, ŽE BY TO BOLA JEHO VÔĽA            50



51                                            kázané 18.7.1965 v Jeffersonville, IN



SNAŽIŤ SA ROBIŤ BOHU SLUŽBU BEZ TOHO, ŽE BY TO BOLA JEHO VÔĽA            52


